
PROTOKOL NR XXXI / 08
z scsj i  Rady Miejskic j  u Jqdrzeiou ic

odby tej rv dniu 30 pa2dziernika 2008 roku w Domr-r Kultury u' Jqdrzc'jou ie.

Ad .  l
O goelzinie 10"5 I'rzewodniczqcl' llady Mie.iskic.i Andrze.i Ilatn) ot\\'arl obrad) XXXI

scs.ji Ratll Miejskicj r.r Jqdrzcjo*'ie. Przewodniczrlcl- porvital. zaproszot.tych goSci. r'aclnrch.
hurr.nistrzriu'. naczelnik6w LJrzqdu Miejskiego. kierownik6u' .ieclnostek organizacy julch Gnrinl.
soltl stiu oraz ri szl stkich przybylych na obradl'.

Plzcu,odniczrpy Rady stt'ierdzil, Zc na sali obrad obccnt'ch .ie st 21 r-ailnr ch:
I)rzelodnicz4cr Radl stwierdzil quorum pra\\'omocne do podc.inlou'ania ttchnal.

I'rzeu'odnicz4c-v zglosil kandydaturQ radnego Waclarva Kqdrl'na sekretarza oblad. Radnl
Keclra n 1'rlzil zgodg.

Itada Mic'jska u' .lQdrzejorvie jednoglo6nie przljqla kandydaturq radnego \\raclaua Kedtv
na scliretarza obrad.

A d . 2 .
Na scsjacli rv dniach 1 1 i l8 wrzeSnia obecni byli \\'szyscy radlii.

Ad. -1.
l ) l r rpertou l t t r  n,  t rzqdek obrad.
l. Otrrarcic sesii. st$ierdzenie quorut.t.t. powolanie sekrctarza obrad.
2. I  lsprau iedl i rv ie n ie nieobecnoici  radnych na sesjach rv dniacl . r  11 i  l8 urzc(nia 2008 r
3. I'rz1'jqc ic porz4dku obrad.
-1. I'r'zl jqcic protoltol6u, z poprzedr.ricl.r sesji.
5. Zap)tania i interpelacje radnych.
6. Spra*ozdanie z pracv Burmistrza miqdzy sesjan,i.
7. Inlbruracia o realizacji uchwal podiQtych na poprzednich scsjach.
ll. I lchr.tala u spra*'ic ustanowienia Medalu ..Za zaslugi dla .lqclrzejoria" orirz 1.l zr.jgct.t

re gr.rlaminu zasad i trybu nadawania Mcdalu.
9. []chnala rv sprarvie upowa2nienia Dyrektora OSrodka Pomocv Spolecznel Miasta i Gminl'

\\'Jgdfzeio\\'ie do zalatwiania indywidualnych spra\v z zakresu admiuistrac.ii publiczne'j
rvobec dlu2r.rik6u' alimentacl'i nych.

10. tJchrvala rv spralvie przyst4pienia Miasta i Gminy jEdrzej6r'n do rcalizacii progrirrnu pourocJ
spoleczne'j u ramach Programu Opcracyjnego Kapital Ludzki,

I l. Llcllvala u sprarvie wprowadzenia zmian rv statucie jednostki olganizacljnej Gminl
.ledlze'j6r.r'pod nazw4., Skladowisko Odpad6w Komunalnych lv Potoku N4ai1'n".

11. tlchri'ala * sprau'ie przeznaczcnia do sprzedaZ-v w drodze przetargu pttblicznegtt
nieograniczonego lokalu mieszkalnego stanorviqcego rvlast.to$i kontttnalnq.

13. tjchrvala rv sprarvie przeznaczenia do sprzedaZl rv drodzc przctargu Irieruchont,.,ici
hornunalnei .

14. t.tcht'ala u sprarvie rvyra2enia zgody na obci4Zcnie nieruchomosci komunalnc'i slu2cbnoSci4
grull lowil.

15. Llch*,ala u sprarvie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nicruchonroSci
kon.runalnej oraz wyraZenia zgody na obciqZenie nieruchon.roici komunalne.i sluzebno5ci4
gl untow4.

16. Llchwala ri sprarvie \\'yrazenia zgody na dokonanie zamiany nierr.rchorttoSci.
17. Llchu,ala rv sprar,vic wyrazenia zgody na dokonanie zar.niany nierttchotroici,
18. Llchu'ala u sprauie r.vprowadzenia zmian w uchu'ale dotycz4ce.j zasad zblr.rania lokali

mieszlialnl ch stanou iilcych wlasnoScl Gminy .IEdrzej 6tr.



19. [ ]ch, ' ra la r . r 'sprarvic zmiany uchwaly Rady Miejskiej  lv. lqdlzc. jouic nr XVI l l i  l \7, t01 z,  dni t r
l8 pa2dziernika 2007 roku w sprawie zasad nabycia,  zbycia iobciq2enia nic luchonrosei
(imin1 .lgdrzc jciu, oraz ich urydzierZau'iania lub najmu na okres dlu2szl niz lrzv lata.

20. lJchriala w spran'ie ustalenia regulaminu r'r'1'boru Plzel odniczilccno
i \\'iccprznr otlricz4cych Rady Miejskiej w Jgdrzejowic.

I I . I Ich,,r,ala rr sprau ie r'vyboru Wiceprzeu'odniczqcego Radl- Miejskiei u .lqdlzc' jou ic.
ll. l,chuala u sprarvie wyboru Przervodniczqcego Komisji Blrdzetu i N4ienia Konrunalnegir

Radl NI ie'iskie.i rv .Tqdrzejowre.
21. Llchuala u' spraqie odwolania Przewodnicz4cego Komisji Rolnictwa ilntegrac.ji z lJni4

Europejskq Rady M iej skiej w Jqdrzejowie.
1.1. Lichrvala u splau'ie wyboru Przervodnicz4cego Komisii Rohiictu'a i Integrac.ji z t-lniq

Europc' j sk4 Radl' Ivliejskiej w JQdrzejowie.
15. llcinvala u sprau'ie odlvolania Przeu'odniczqcego Konrisji Rcr.r'iz1'jrrcj Radv Miejskiej

u -lqdrzc- jou'ie.
16. [,chwala u sprar.vie uyboru Przewodniczqcego Konrisji Re* izyj nej l{atl1' Ivliciskic'i

r,i Jgdrzcjou'ie.
27. lJcl.nvala rv sprirrvie przl'jgcia rezygnacji z czlonkostrva u Komis.ji Reri iz1' jne'.j l{adr'

Miejskiej u' .lEdrze.jorvie.
18, LJchu,ala l' sprarvie likwidacji zakladu budZetowego pod r.razl4 Zaklad IJslug Komunllnr ch

s,. lqdrzejorvie.
29. [ ] ch.,r ala u' sprar'vie zaci4gniQcia kredytu.
10. ( lchu'ala * sprarvic zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2008 r'ok.
31. Splauozdanie z real izacj i  LJchwaly nr XVII I /1 l7107 Rady Miejskiei  u . lgclrzejorvie z dnia 18

pa2tlziernika 2007 roku u'sprawie zasad nabycia, zb1'cia i obciqzenia nierr.rchomoSci Gn.rirrl
.lqdrzejou,oraz ich rvydzierZawiania lub najmu na okres dlu2szl' r.riZ trzy lata. za ohres od I
lslietnia 2008 roku do 30 wrzeinia 2008 roku.

3 2. I n lblmac.j a o oSu'i adczeniach maj4tkowych.
3 3. Odpou'iedzi na irrterpelacje.
3.1. Sprarvy ro2ne.
35. Zanrknigcie obrad.

Wiccprzcl'oclniczEcy Rady Pawei Olszak rvnioskuje o zdjgcie z porz4dhu obrad
punktrirr 2ll i 29.
Uzasadnicnic u niosku:
I'unkt 29 clotl'czy uchrvaly w sprawie zaciqgniqcia kredytu. Dobry gospoclalz. zanim zaeirlgnie
krct111. u pier*'szej kolc.jnoSci sprawdza. jaki ma stan kasy i ile pieniEdzv.jesl potrzebne. Kilka
clni temu na posiedzeniu Komisji Bud2etr-r Pani Skarbnik uie potralita oclpos'iedziei. jakie.jest

*vkonanie budzetu za ostatnie 9 miesiQcy. W toku dyskusji okazalo siE.jeclnak. Zc u' perilych
clzialach bgdq r.riervl'konania. zai w innych nadnyZki. Na przyklad okazuje sig. 2e nie npllnie
przcu idl'u'ana krvota podatku od Srodk6w transportorych, zad na przykhcl rv dziale oSr'r iatl
zostanic niculkorzystana kwota w wysokorlci okolo miliona zlot1ch.. I)an Olszak urvaZa.
Ze na.jpierr.v trzcba rviedziei, ile siE ma, dopiero ustala6, ile jest potrzebnego kredltu. St4cl
rvniosek o zdjgcie punktu z porzqdku obrad.
Punkt 28. Pan Burnistrz wniosku.je o likwidac.iE .iednostki, .iak4 .jest Zakiatl Uslug
Kor.nunalnych. Z uzasadnienia do uchwaly mo2na siQ dowiedziei. 2e dzialanic Burmislrza
r.r';-'nika z protokolu pokontrolnego NlK. Okazuje sig, 2e u,yst4picr.ric pokontrolne NIK .jest
z lipca 2007. a Pan Burmistrz przedstawia Radzie tE infbrmacjE dopiero rv pa2dzierniku 2008.
\\I lrunkcic 7 protokolu NIK kieruje uwagi pod k4tem Rady Mie.iskie.i. .jednakzc nilit
z kierorvnictuir Urzqdu nie zechcial z tym stanem zapozna(, Radv. Wieloklotnic na homisjach
budzetu b1'11, stalianc wnioski dotycz4ce uzdrou'ienia sytuacji tego zaklaclu. lccz Zadcn nie
zostal pw.ez Pana Bun.r.ristrza zrealizowany. W odpowiedzi do NIK Pan Burmistrz napisal.



Ze prz.eznacz,r'l u, budzecie 2008 rokr.r ku,otq 200 000 na tlnansorvanie remont6u' zasobirs
m ie'szkaniou1vch. Na konrisji budZetu kierownik ZllK z ksiqgorv4 snvierdzili -iednoznaeznic.
Ze rakich pie niEdz"v zaklad nie otrzymal. NieprzemySlar.ra .iest kr.vcstia. komu eu entualnie
pou'ierzone zostaly by zadania wykonywane przez ten zaklad. Co z ponad trz.vdziestoosobou i1
zalog4'.) .lcclnr m mchem Burmistrza, wyr,TySlonym dwa tygodnie temu. trzydzieSci rodzin ml
stracii moZli*osci docliodu. Czy ci ludzie maj4 siq tulai u' kolejkach u lJrzEdzie Pracy? Tak
zdanicm Bunristrza ilyglqda uzdrowienie finans6u' podleglej jedrtostki? Zarniast zaiqi siq
poprawq slnracii podejr.r.ruje sig pochopnie decyzjg o likwidacji. Jcst to tak blqdna decyz-.ia. jak
poclobna r.r sprau'ie likwidacji szk6l. KIub radnych Polskiego Stronnicl$'a Ludorvego nie bqdzie
bral ucizialu r.v tl,ch dzialaniach i nie przyloZy rr;ki do liku,idacii tak potrzebnej .jednostki.
Naszl'nr cclern.jest dbanie o dobro gminy i ludzi.
..W rl,m miejscu clicq poinformolvai wysokq RadE, 2e obecnie "v1'nrorzona s)'tuacia u Radzic
oraz blqc1r.rc dcclzje Pana Burmistrza spowodowaly.2e podiqlem dcclz.jq o I'ez1'gnac.ii z lunkcii
u iceprzorodniczrgccgo Rady Micjskiej. Nie mogg nadal tolerou'ai nieustauuei rri'rlki per ne j

grupy radnych o stanowiska i profity. Nie po to kandydou'alenr, zeb)' uczestniczyc u'takich
gicrkach, Rndnl'rn i Burmistrzoq'i, kt6rzy doprorvadzili do podzielenia Radl'Zyczq pou'odzcnia
u dalszyclt clzialaniach. Szanowni Pafistwo. Zaczntjcre placorvai. a nie prorvaclzii rozgrvu'ki.
Vieszkaricv gnriny czekaj4 na inlbrmacje w mediach i nor.lych inwestycjacl.r. a nic o zabarvaclr
rr odrvol:rnia i pou,olania u'Radzie. Takimi dziaianiami na pewno nie zbudujem; przliazrre'j
gnrir.r1. I'anie Przcu,ocinicz4cv. serdecznie dziEkujq za wsp6lpracq".

Itanl Marck Zl gan zlo?ry\ rvniosek o rvycofanic z porzqdku obrad punkt6\r' 2l i22.
Burnistrz Marek Wolski w zwi4zku z wnioskami konrisji rvnioskuje o rv1'cofanic

z porz:1dku obrad punkt 15.

Rada l\4ic'jska rv Jgdlzcjowie przyst4pila do glosorvania nad poszczeg6lrtymi r'rnioskami:

WNIOSEK I :
Wniosek Wiccplzervodnicz4cego Rady Parvla Olszaka o wycolanie z porzildku obrad puuktu
28: ,,(lthvula w sprtnrie Iihriducji zuklatlu btrtl2etox'cgtt lxsd nutrtl Zuklud {.'.slug
K,  t  t t t  t r  n ,  t  I  t  t . t ,  l  t  t  . l l J rL  i  r t t  i , "

7.t  -  13
Przeciu' - 6
\\rstrzl malo siE - 1
Wniose k z0stal przyjpty.

WNIOSEK I I :
Wniosck \\'iceprzen'odniczEcego Rady Pau'la Olszaka
29: ..(,tthtvuIu t ,spruv'ie zaciqgniqciu lo"edylu";
7 .a  -  1 l
Przeciu '  -  8
\\istrzvmalo siE - I
Wniosck zostal przyjQty.

o u 1 cohnie z porzqdl iu ohlrd ptrrrktLr

\\r iceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial.
pracl' Radl rcgulr.rje statut. w szczeg6lnoSci rozdzial IV. Na
natonriast zgodnie z $ 38 ust. 1 Statutu ..Obliczenia glosorv
pr-ottlkolant". Pan Olszak poprosil o przestrzeganie Statutu.

Przewodniczqcy Rady Andrzej IIatny zapytal, czy
dotl chczas przcpro\\'adzonych glosorvai.

Pan Pan,el Olszak odporviedzial, 2e nie kwestionuje
glosow.

Zc orgar.rizac.jq ner.r'nqtrznil i trlb
ses.ii glosy liczy sekretarz obrad.
r 'r  glosor'r  l  r t  i r  r  . i rrr nl rn dokorttr je

Pan Olszak ku'estior.ruje u1'r.riki

u  l  n ikou .  l cez  zu 'u .h  ob l i cz ; rn i ; r



Obliczenia glos6rv u' kolejnych glosowaniach dokonywal protokolaltt.

WNIOSEK I I I :
\\tniosek Radncgo Marka Zygar.ra o wycolanie z porz4dku obrad punktu 2l: ,, Liclnrulu
tt .tpruu it, .,rt hrtrtr [I'it a]trzev,otlniczqcego Rady Mieiskiej t' ,lqdrzejon'ie ;
Z .a  -  l l
l)rzeci,'r' - 10
Wstrzl'malo siq 0
Wniosck zostal przyj gty.

WNIOSEK IV :
\\'niosck Ilaclnl'go Marka Zygana o wycoianie z porzqdku obracl punktu 22'. .. (,'cltvulu

v.s:Jn'utria y:Jtortt Przawotlniczqcego Komisji Budietu i Miuticr Komurutlnago Rud,," Jliei.skiei
v,.lqcir:a1rntfu '.

L a  -  l l
Przeciu -  l0
Wstrz)rralo s iq -  0
Wniosck zost2rl przyjQty.

WNIOSEK V :
Wniosek Bulmistrza Marka Wolskiego o wycolanie z porz4dku obracl punktu l5: ., L'clrr trftr
v :prat'ia przcznaczenitt do sprzedazy v, drodze przclo'gu nieruchonniti komttnulnL i t,t LI:
ttyt'u:eniu zgodv nu obc'iqienie nieruchomoici komunulnai .sltticbno.ici4 grtnlovtl';
Z r - 2 1
l'rzeciu - 0
\\istrzl'malo siq - 0
Wniosck zostal przyj pty.

\\'igce-j uu'ag nie zgloszono

I'orzilcleh obrad:
l. Otu'arcic sesji. stwierdzenie quorum, por.volanie sekretarza obriid.
2. LJ sprar.viedliu'ienie nieobecno6ci radnych na sesjach w dniach I I i I fi u,r'zeinia 2008 r'.
3. Przy'jEcie porz4dku obrad.
4. Przfiqcie protokol6w z poprzednich sesji.
5. Zapltania i interpelacje radnych.
(r. Sprarvozclanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Inlbrmacja o rcalizacji uchrval podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Uchrvala \\' sprawie ustanowienia Medalu,.Za zaslugi dla .lgdrzc'itxva" oraz ptzr.iqeia

regulaminu zasad i trybu nadawania Medalr-1.
9. Uchuala w sprawie upowaZnienia Dyrektora OSrodka Por.r.rocv Spolcczncj Nliasta

i (iminy rv .lEdrzejowie do zalatwiania indywidualnych spraw z zirkresu administrrc.ii
publicznej wobec dluznik6w alimentacyj nych.

10. Llch*nla u sprawie przyst4pienia Miasta i Gminy .TEdrzej6u' do realizacii programlt
pomocv spolecznej u'ranach Prograuru Operacyjnego Kapital Ludzki.

I L IJchrrala u' sprawie wprowadzenia zmian u' statucie .iednostki organizacl inej Gminl
.lqcizejorv pod nazw4,. Skladorvisko Odpad6w Kon.runalnych lv Potoku Malyr.r.r".

12. Uchnala u' sprar.vie przeznaczenia do sprzcdaZy rv droclze pfzetafgu publiezrel:o
nieograniczonego lokalu nrieszkalnego stanoivi4cego u'lasr.toS6 komunalnig.

l3.Ilchrr,ala rv sprau'ie przeznaczenia do sprzedaZy rv drodze przetargu nieruchontodci
komunalne. j .



1-1. Llchlala u' sprawie wyraZenia zgody na obci4Zenie nierttchornoici konrutlaltt.'i
slu2ebnoSci4 gruntow4.

15. tJchriala rv sprarvie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchor.t.toSci.
16. ITchuala rr'sprarvie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nicrttchotrioSc i.
17. llchualir rr sprawie wprowadzenia zmian w uchq'ale dotl'czqcej zasad zblwauia lokali

nrieszkalny ch stanowiqcych wlasnoSi Gminy Jgdrzejci*'.
18. I ic l .NYala $ sprau' ie zmiany uchwaly Rady Mieiskiej  lv Jqdrzciorvic n|  XVII l r l  17107

z dnia 18 pa2dziernika 2007 rokr-r w sprawie zasad nabl'cia. zblcia i obciilZenil
nicruchomoSci Gminy .lqdrzej6n'oraz ich wydzierZalviania lub naimr"r na okres dlttzszl
ni2 l rzy lata.

19. l]chria]a \\' sprawie ustalenia regulaminu r.vvbortt Plzet'odnicz4ccgo
i W iceprzewodnicz4cych Rady Mieiskiej w JQdrzejou'ie

10. Lichqala l'sprarvie odwolania Przewodnicz4cego Komisji llolnictu'a i Integracji z Uni4
I.iurope-jsk4 Rady Miejskiej w Jqdrzejorvie.

21. tichriala u' sprawie wvboru Przewodnicz4cego Komis.ii Rolnictu'a i Integrac.ji z ['nri1
Iruropejskq Radl' Miciskiej w Jgdrzejowie.

l l .  t lchuir la l 'sprawic odn'olania Przcwodnicz4cego Komis- i i  Reuizr jnei  Rad-v Nl ic ' iskic ' i
rr ̂ leclrzciorvie.

13. lJchriala rr, sprawie w'yboru
u' . lqdrzelou're.

l -1.  (  e hrr  ela r i  sprawic przl  jqcia
M iej skiej rv J qdrzej ou'ic.

25. lJchu'ala w sprawie zmian q,budZecie miasta i gminy na 200u rok.
26. Splanozclanie z realizacji Uchrvaly nr XVIII/1 17107 Itady Mie.iskiei *' .lqdrzcjouic

z dnia 18 pazdziernika 2007 r'oku w sprawie zasad nab)cia. zbycia i obciqZeura
niemchomo(ci Gminy.Tqdrzej6w oraz ich wydzierZau'iania lub najmr,r na okrcs dlttZszl
ni2 trzl' lata, za okres od 1 krvietnia 2008 roku do 30 rvlzeSt.ria 2008 roku.

27. Intbrmacja o oSwiadczeniach majqtkowych.
l l t .  {  tJporr ict l t  i  n l  interpclacje.
29. Spra*1'rr iZne.
30. Zamkniecie oblad.

Ad. l .
Nie zgloszono uwag do protokolorv z sesji w dniach 11 i 18 urzeSnia 200l.i r.

I)rzervodnicz4cl' Rad-v stwierdzil. ze protokoly z sesji 11 i 18 rvrze(nia zostall przl'iqte.

Ad. 5.
1. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial. ze na ostatniej scs.ji pltal

Burmistrza. w jakim celu dokonal w dniu 26 \\'rzeSnia 2006 zmianl' unrorv najtnlt tt:r
sx11s11'9 dzicrZaqy, dotyczqcq obiekt6w polozonych prz"v ul. 11 l-istopada 2 tog
Ko(cielnej. Pan Olszak nie uzyskal odpowicdzi w tej sprarvie. W zrvi4zkr-r z 11rll.
Ze z opinii firdcy prawnego urzgdu wynika. i2 winna to byi umou'a na.ltnu. nie dzir-rzltri1.
Pan Olszak pyta, jakie. i czy w og6le, Burmistrz zamierza pocliqi kroki u tej splar'vie. abl'
r.lmo\\'a b) la u'laiciwa.

2. Wiceplzervodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, ze na ostatnic'i sesii p)tal. na

.jakim ctapie jest sprawa oczyszczalni Sciek6w w niejscowoSci Zagaje. czl gmina zdola
doprowadzii ten temat do korica. Podnosil, ze wpompowane zostalo ntnost\\'o pieniqdzl.
a.lak siq okazuje u, dalszym ciqgu inrvestyc.ja nie przynosi oczckirvancgo c1'ektu. Prosil
o rzctelnil i pelnq ir.rformacjq \\' te.i sprawie. Otlzyrnal bardzo ogcilnikou'q i zblrvajqc4
odporviccl2. Pan Olszak prosi o udzielenie informacji, jakie nakladl zostall' dotl'chczas
poniesione. .iaki byl termin zakoficzenia inrvestycji zgoclnie z za\\rartil umo\\'.I.

I'rzewodnicz4cego Komisii Rovizl'jnc'j Radl' Nlie.j skie j

rezygnacji z czlonkostNa rv Konrisii Reuizyjnei Radl



J .

.1

5 .

6 .

L

.lcclnoczcSnie Pan Olszak wnioskuje do Rady. aby zbadanie tci spravr'1 zlecii Komis.ii
I{eu iz1'jnej.
\\/iceprzervodniczEcy Rady Pawel Olszak przypomnial. Ze na ostatniej sesii pytal. jalt

lv1--gl4da sytnacja z oczyszczalniq dla Jqdrzejowa. Udziclono odporvieclzi. Zc ll'1'dane
s l00J loku pozwolenie na budowq utracilo wa2no56 i obecnie zlecon"v zostanie no\\\
projckt. ( )pracowany w 2004 roku projekt modernizacii kosztou'al 257 000. W ubiegll'nr
roku Pan Olszak pytal, ile oplacowanych i na jakq ku'otg zostalo r62nych dokurlentacji.
ktcire utracil-v rva2noS6. Dokumentacji takich opracowanycl.l zostalo na kwotQ okolo
-100 000 zl. i nie zostaly one wykorzystane. Pan Burmistrz odpo*'iadal i uspokajal.2e nic

sig nie clzic'je. bo bEdzie moZna aktualizo\\'ai te dokumentacje. Kto ma choc trochq
pojgcia o projektowaniu i wymogach, co do projektu. \\'ie" 2e to absttrd Zmarnorvancr
bezporvrotnie t1'le pienigdzy. W tej sprau'ie Pan Olszak rounie2 rvnioskuje do Racl1. ab1
zbadanic krvestii opracowania i przyczyn niewykorzystania dokr,tInetltti\\ - dtlkonal:t
Komis ja Reu iz.vjna.
\\'iceprzewodnicz4cy Rady Pau'el Olszak powiedzial. ze z inlblnlacji ttz}slianej od Patla

Starost) i polwierdzor,ej \\' Generah.Iej Dyrekcji Dr6g u'ie. 2e do rcalizac ji nla \\'!' jic

dalsza czgsc drogi w kierunku Staszowa od mieiscou'oSci Borki do Motkouic. Maj4c na

uu adze bczpieczeistwo mieszkairc6w Pan Olszak zr.vraca siq do l'ana Burmistrza

o clolozenic staran i dopilnowanie, aby przy tej okazji zoslal zaprojektorvant i rvlkonanl

chodnik u miejscowo6ci Jasionna. Potrzeby budoul- tarn chodnika nie trzeba cl.r1'ba
rizasadniaa.
Wiceprzen oclnicz4cy Rady Pawei Olszak porviedzial, Zc na Komisji BudZetu ttstalonc

zostalo. Ze rv dziale ,,oswiata" zostaje niewykorz)'stana ku'ota okolo miliona zltltycl] l)an

Olszak u'nioskuje. aby rozpoczE(. wymianE okien rv szkole nr 3. Sponodujc

to zrnr.ric' jszenic iloSci opalu a ucznion i nauczycielom p6prau,i rvarunki 6ar.rki i p1acl'

Pan Olszak porusza tQ ku'cstiQ na sesji. poniewaZ na posiedzeniu konrisii l'ani Skarbnik

negatyunie rlypou'iadala siq rv tym zakresie, m6u'i4c. Zc.iest to raczej nlarnotra\\ st$'o.

bo lepiej rl'zi4i n.rniejszy kredyt. Par.r Olszak wie, ze n.ro2e taniej bqdzic kupic dziecionr
pr:lar1 . ale.jednak ttzeba z.acz4c co6 w tej szkole robii.
Wiccprzervodnicz4cy Rady Pawel Olszak poinftrrmorval. 2e na Konris.ii Br"rdZetr.r.icdna
z pah radnl'ch wnioskowala, dlaczego Burnristrz nie zatruclnia kierounika ZI'OZ
Burmistrz odpou'iedzial, ze nie widzi takiej potrzebf i lvljaSnil. zc po*ierzl'l pclnicnic

obo*'i4zkciw gl6wnej ksiqgou'ej. Pan Olszak pyta Burntistrza. cz)' u\\.rZa. Ze pehiienic

6bolvi4zk6rv kierownika przez gl6wn4 ksiEgow4 jest rvlaSciwe. Z ustau'r' o flttansach
publicznych wynika, 'ze gl6wny ksiggowy akceptuje dyspozlcje flnansole

na dokumencie przygotowanym przez pracownika. W lazie nieprarvidlo* oSci z\\'raca

clokument. a w przypadku nie usunigcia blqd6u' zglasza kierownikoivi problenr

ikierorvnik podpisuie decyzjg. Kierownika zawiadamia na piSnlie. Pan Olszak p!'ta. cz\

r', te'j sl,tuacii pani ksiqgowa sama siebie zawiadatnia i sama po2niej odpouiada'?
Rozumiei nalczy. 2e I'razie zaistnienia takich okoliczrtoici bqdzie tak robii. Pan Olszak
p\ ta Br.lrmistrza- czy iest to prau'idlowe.
\\Iiceprzeu odnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o zwr6cenic ttu'agi na stronq '17

material6\\' na scsjq, gdzie .iest decyzja Wojewody Sr.viEtokrzl skicgo. Li 96r1' s4 drvic
pieczgcic: *'plyrvu do Urzgdu Miejskiego rv Jqdrzc.iou'ie ( 1 7 lipca) i clo LJrzgdu Miast'-

iGrniny' rv JEdrzejowie. Pan Olszak przypon.rnial, 2e nie raz zu't'ttcal ttrvagq na

nieprau'idlon'oSci organizacyj no-prawne w l.irzqdzie. Te drvie picczgcie .iest ttr

oczyrviScie niczgodne z prawem. Par.r Olszak prosi o w1'ja(nienie sk4d siq uziEll'te d*ie
pieczqcie. czy tllozna ie zamiennie stosowai. c7.y tez nie przestlzega siE instlukc'ir

kancelarl jnej lub nie zlikwidowano starych pieczqci, czy 1ez moze Bttrmistl'z jest

zu,icrzchnikienr dw'6ch urzgd6w: UrzEdu Miejskiego i IJrzqdu Miasta i (irnin.v

jeclnoczeSnie.



8. Iladny Aclam Czajor powiedzial, 2e skladal interpelacjE w sprau'ie przyu'rocenia stacji.
o podjgcie rozm6u'. Zeby n JEdrzejowie powstala spowlotem Stacja Sanitarno-
I:lpidemiologiiczna, zglaszal wniosek na Komisj i Porz4dku. i na rqcc prze*'oclnicz4cej
Kornisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publiczncgo rvpllnglo pismo. kt6rcgo
koricriri ke' Pan Czajor zacytowal: ,,MySlE. ze pr6by utrvorzenia laboratori6r' Po"r'iatorr u'i
Stacji San itarno-Epidemiologocznej w Jgdrzejowie s4 spciZnione conajurnie'i 6 lat". l'an
Czajor uwaZa.2e podjgcie rozm6w. to nie jest  suche pistno. t l lko podjqcie rozrn, in
* cclu stn'orzenia r.rp. tego, co bylo i to s4 dodatkorve niejsca placl . Pan C'zttiot' chce
n iedzie i. cz-v Burmistrz tylko wyslal suche pismo. czy byly pron'adzonc jakiei rozurou I .
I'an C'zajor nie rozumie tego, co znaczy ,.sp62nione o 6 lat"?

9. I{adn), Adam Czajor poinformowal, 2e dostal pismo z SKO. ktore zakrvestionou alo
decl'zjq l3urmistrza w spran'ie, kt6ra kilkakrotnie byla poruszana. teren6rv wok6l rzeczki
. lasionka. Par.r  Czajor pyta.  i le zostalo wydatkowane pieniEdzl 'na opinic ' ickspert lz l '
i.jakie dalszc clzialania w tym zakresie Burmistrz zamierza podiqi.

10. Raclna tJlszr,rla Kruk przypornniala, 2e Burmistrz skladal rvniosck do Barlku
Gospodarstwa Krajowego o wsparcie przedsiEu'ziEcia w cclu utrvtlrzenia lokali
socjalnl'cl.r. .lest to wniosek do realizacji najesien 2008 oraz na rviosnq 2009. I'ani Krttk
p-vta" co dalcj w tej sprawie.

i l. Iladna Urszula Kruk poinfbrmowala, 2e Komisia Gospodarki Komunalnej i I)orz4dlttt
Publiczr.rcgo u'niosko*'ala, aby pieni4dze. ktorc grnina uz-Yskala zc sprzeda2y lokali
rnieszkah.rl'ch byly na adaptacjQ budynku na lokale soc.iallie. po szkolc rv ZagrriLr
i u'Chcxzervic. Te pieni4dze sq ,,we u'sp6lnym r.vorku". Pani Kruk rvnioskujc. abl te
pieni4clze zostaly zapewnione rv budzecie na rok 2009. aby ta spraua blla zrealizou'ana

12. I{adna LJrszula Kruk pyta. czy budynek plzl r'rl. Przlpkotskiego 38 zostal .iu2
przekazanl u' administracjq ZUK. Tam r6wnieZ s4 lokale. ktore moZna bl n)korzrsrad
n: l  soclalne.

ll. R:rdna LJrszula Kruk pointbrmowala, 2e na posiedzeniu iv dnitl 29 urzeSnia Komis.jl
(iospodarki Komunalrej i Porz4dku Pr-rblicznego zrvr6cila siq o podiqcie dzialari. ab1
PKP poprarvily' przelazdy kolejowe, w szczeg6lnoSci ttl. Malogoska. Kole.iorr I
i Przcrny'slorva. a takze w kierunku Ksi42e-Skroniowa. Pani Kruk p)ta. cz]'s4.ir:2 podjqtc

ustxlcnia. czl Urz4d tylko ograniczyl siq do napisania takiego pisrr.ra. Czl coS siE dzicjc
r.r' tc'j sprau'ie'? Przejazdy sE !v oplakanym stanie.

1'1. I{adna Iirszr.rla Kmk powiedziala, 2e na terenie miasta sporo .iest tereu6w kolcjou'1'ch
inie s4 one o(wietlone n.p. ul. Reja, kt6ra u'ygl4da jak polna droga. I'ervnie nie tylko
nasze miasto ma takie problemy. Pani Kruk prosi po podjccie dzialari zrllierzaj4c1ch do
zrniar.ry rvyglqdu tych teren6w, tym bardziej, 2e mieszkalicy siq obulzajq. poniettaZ
rtiu,nieZ plac4 podatki jak kaZdy inny mieszkaniec.

15. l{adna lJrszula Kruk pyta, czy gmina otrzymala juZ pieniqdze za sprzcclane akcje
Eulor.rbojni.

16. Raclnl I'arvel l-aryna ponawia interpelacjq dotycz4c4 du'6cl.r prog(xv zri'alniaj4clch na ul.
Krz-vr.r e' j. Pan faryna informuje. 2e mog4 one byi ustawionc za znakiem ..i-5t" na
odcinku 200 metr6w.

17. Radnl Pau,el Faryna powiedzial, 2e od 2005 rokri s4 pustostan)' po b]'lei gco(lczii
u, budl'nku za Urzqden.r Miejskim. Pan Farytra zaproponowal. aby pfzezllacz\ i

te pomieszczcuia na mieszkania socialne i zapylal, co Burmistrz lla to.
18. Radny Pawel Faryna ponawia interpelacjq dotycz4c4 ustarvienia drvrich rvilt

przystankorvych w Sudole.
19. Radnl'Pari'el Faryna prosi o ustawienie lamp niedaleko zsypr.r na Sn.rieci za blokamt ua

ul. I)mou,skicgo blok 3 i 5, poniewaZ dochodzi tam do rozn-vcl't zdtrrzefi chodzi
o bezpieczetistr.vo.



J0. Radnl Parvel Faryna przychyla siq do interpelacji radnego l)ai.vla Olszaka dotlczqcel
uvrniany okien w Szkole Podstawowej nr 3 i prosi. abl Srodlti. kt6re pozostirll
,'r' odrviacie przekaza( na tcn cel.

2l. Radnl l)ar,,,el Faryna podziqkowal Burmistrzorvi za ustau'icnic lampv na rr1'sokosci
przcj(c iu dla picszych za mostenl  na ul .  l1 Listopada oraz na ul .  Konarskiego. Wreszcte

. jcst . jasno i  bczpiecznie.
12. Radnl' Robert Kruk zapytal. kiedy wreszcie ruszy ogrze\\'anic Szkoiy Podstirrvouc-j nr 2

icllaczego prace rozpoozgly siQ dopiero we wrzeSniu i tmaj4 tak dlugo? Czy nie rno2ur
b)'lo takiego podlqczenia wykonai w okresie wakacji? Czy s4jakie( svmulacje dot) czace
kosztciu' ogrzewania? Czy bgdzie taniej przy zapowiadanych podu'yZkach celt plzez
tirnq Dalkia?

23. I{adn1' Robert Kruk przypomnial. 2e rv dniu 27 wrzerinia 2007 llada uvrazila zgodg
na u r dzierZarvienie terenu o powierzchni ponad 2.5 ha dla l-rrnry Dragon l3oiler
z \\'odzislarvia. Zgodnie z zapewnieniami na tym terenie mial po* stac zaltlttcl
produkcyjny. Pan Kruk pyta, czy i kiedy pou'stanic tcn zaklad i.jaki .jcst stan prawn\
nieruchomoSci: czy zostalo to ju2 rvydzierZawionc?

2,1. Radnl' Robert Kruk przypomnial, Ze trwa modernizacja drogi por'r'iatogc.i Jgclrze'jon
Sobk6u,. Modernizacja ta obe.imuje r6wnieZ ul. Rakowskq. Pan Kruk p)ta. cz-v Burmistrz
podj4l .iakie( dzialania. aby przed uloZeniem chodnik6rv i norvej nau,ierzchni *'1"konrc
na tej ulicl sie6 kanalizacyin4 aby nie doszlo do sytuacji. ze po ulozeniu chodnik6rl
i nouej narvierzchni. niebawem trzeba bqdzie to rozkopywac.

25. Radny Robert Kruk prosi o zanontowanie dodatkowego progu zrvaluiajilcego ua ul.
S ienkieu'i cza lv okolicacl.r sklepu spoZyu'czego.

26. Radn1, Itobert Kruk prosi o zamontowanie dw6ch tablic ogloszenior.vych: rv okolicach
skrzl2orvania ul. Glowackiego z Jasionkq oraz u,okolic-v skrzl'Zol'ania ul. .lasionka z ul.
I)ar1)zant6\\'.

27. Itadnl Roberl Kruk lv zwiqzku z doniesieniami lokah.rcj prasy u,c r.r'czorajszym lllclaniLr.
i2, 31 pa2dzicrnika ma zosta6 ogloszony nab6r rvniosk6u r.r, ramach nalodorvcgo
programu przebudou'y dr6g lokalnych pyta, czy Gmina Jqdlzejot' bgclzie sklaclai takic
rvnioski. je6li tak. to na kt6re drogi?

28. Radnl Robclt Kruk prosi, aby w ramach (rodkrirv pozostalych rv oirviacic lvykonai
chodnik przed Szkolq Podstawow4 nr 2, ponien'aZjcst on rv oplakanl'm stanic.

29. Radnv Przemyslaw Piec powiedzial, Ze od o6miu miesiEcy sklada tq samil interpelacjq
u sprarvie skrzyZowania Pl. KoSciuszki, ul. Kielecka, ul. I'ificzorvska. Jest tam problenr
na przejiciu dla pieszych, z wod4 po intensywnych deszczach. Miala byi sprau'a
zalatrviona. lecz nie zostala zalatrviona.

30. ILaclnl' Przemyslaw Piec w imieniu mieszkatic6rv ul. Sadorvc'j oraz radnego Ilobcrta
Kruka. ktciry przez ostatnie dwa lata wsp6lnie z radnym Piecem wielokrotnie
interrlenio*'al rv sprai.vie oSr.vietlenia na ul. Sadorvej dziEkuje Ilurmistrzolvi Piszczkorri
za zalatri ienie sprau'y.

31. Radny Stanislar.v Hatys przypomnial, 2e na sesji w dnir,r 3 lipca 2008 roku skladal
intcrpelac.iq dotycz4cq Zespolu Plac6wek OSwiatowych u' Skroniorvic. Odporviecl2
otrzymal, jednak nie na wszystkie postarvione pytania. Nie otrzymal odpoll'iedzi
napltania: l. Kto .jest odpowiedzialny za ewicicncjq kalt zgloszeniorvych ciziccka
do przeclszkola? 2. Kto ponosi odpowiedzialnoSi za zaginigcie kart zgloszeniorvych
dziecka do przeclszkola? Pelny tekst intcrpelacji w ztrl4czeniu.

31. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e prosila Burmistrza. ab1' zrobii konkurs
na kierour.rika ZPOZ. Mieszkaricy, a zwlaszcza pac.jenci. sq niezadorvoleni z pracy
I'rzlchodni nr I i Przychodni nr 2. Nie mo2na przckladai u'szystliiego na pieni4clze.
t.udzie pytajq. co Burmistrz wyprawia r,v oSrodkacl.r zdrol'ia: lekarzl' nie ma. ..'l 'anr



trzeba chlopa. niech siq coS dzieje. Pacjenci nie mogq sig dostac do lekarza. odkladaj4
sluchau'ki. nie przf muiE. Co Pan my5li, 2e ja su'oj e slou'a m6r'viE'1"

33. Raclna Janina Szreniawa przypomniaia. Ze zrvracala siE tl chodnik do Szkoll
Poclstauorve-j nr 2. Burrnistrz dobrze wie. ze to jest porviatowa droga i pou inten
z dr rcklorcn.r rejonu dr6g rozmawiai. W zeszlym roku chodnik b1'l zrobiony po lerve.l
stronic i obiecano. ze w tym roku bgdzie zrobiony po prau'ej. od ul Partl'zant6rv do ul
StlaZackiej.

j.1. Radna .lanina Szreniai.va przypomniala. 2e 7 lipca 2008 r'oku zostala przcprou,aclz,ona
eksmisja rv bloku na r-rl Okrzei 32. Do chwili obecnej ten lokal nie.jest zamieszkalr'.
(imina trzl'ma mieszkania, a ludzie nie niajq gdzie rnieszkac. W bloku znstqpczvm p6l
roku bvlo r.nieszkanie niezamieszkale.

15. l {aclna Janina Szreniawa w imieniu mieszkat icow ul .  Murrrr  iec plosi  ()  oglaniczL'nie t rnl
prqdkofci do ,10 kr/h. Ulica jest u,qska, a stojq tam irutokarl' z rlacicczkanti. Zagfaza to
bezpieczenstu'u.

i(r. Itadna Janrnir Szreniar'va prosi. aby projekt bud2etu byl przl gotorvanl pr-ze.ilz1(cie. -..nic

tak: tu ul. Sienkiewicza, tu ul. Konopr.rickie.i. 30 000, 20 000 i 1ak karvaleczki Pan robi.
Dosyi z ti,mi kawalkami"

17. Radna .lanirra Szreniarva prosi. aby patrol policji czgSciej byl i.i blokach przy ul.
Cilorvacltiego 22 i 21. poniewaz tam se bez przerwv awanlurv. Pani Szleniarva zutacalit
s ie rr  te i  sprru ie d,r  dzielnicouego.

18. Iladna.lanina Szreniawa prosi o 11'yciEcie drzen' w parku na ZalnoSciu. bo taur potlobno

.iest gai. i postawienie przynaimniej dwoch lalvek w tym parku.
19. Radna .lanina Szreniawa poinformowala. ze ma pismo. rr kt6r; m Burmistrz

odporviedzial" jakie ma zamiary wobec ZLIK-u: ,,Infbrmujq. 2e rv najbliZszl'mr czasie nie
przervidujq zrnian organizacyjnych w Zakladzie Uslug Komr,rnalnl,ch''. A na ses;q.jest
pfz) goto\\'ana uch*'ala.

40. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu lokator6rv budynku po byly m r"rrzEdzie gr.r.rin1'
l Raltorvie. kt6rzy od dh"r2szego czasu zu'racaj4 siq rv te.j spluri ic- prL)si o ./unrL,nto\\ ilnlc
szarrrba. Nicktirrzy z lokator6w zrobili za wlasr.re pieniqdze lazienki i nie nrirjil siq gdzie
podl4czyi. W ch*'ili obecnej nieczystoSci ply*'aj4 po placu. ('zqsto dochoclzi
do konllikt6rv. PrzecieZ.lest obowiqzek, by kaZda posesja miala szambo. \\ila(ciciclcnr tc.j
dzialk i . jcst  gmina.

.11.I{adny Zdzislau, Adamczyk pyta, czy zostanie zrobiony z tlucznia odcinek drogi
Pocllaszcze Gozna, przy kt6rej to drodze, okolo 200 metr6rv od gl6rvnej drogi. n.rieszlia
rt'tdzina z malyn, dzieckiem. ,,Pan zapewnial. i to r6rvnieZ na lamach pras1" 2e bgdzie
zrobior.rc u' tym roku. Maniy juZ koniec paZdziernika i nic nie u,skazuje. b1' gehenna tei
roclzinl siq skoriczyla". W razie jakiego6 nieszczgricia nic rna szans. b1' po cleszczu
dojcchal tam jakiS samocl.t6d, czy karetka.

.12. lladnl Zdzislaw Adamczyk pyta, czy zosral zlo2ony wniosek o picni4dzc na tlogi polne.
kt6rych .iest bardzo duZo i st1 w latalnym stanie. Urz4d Malszalkorvski na pocz4tku
pa2clziernika podzielil 700 000 i dostalo je 4l gmin. Byly to ku'oty od 8 do 30 00t,t na
gnririE. Niestcty' nie z.nalazla siE wSr6d nich Cimina JEdrze.lon.

;13. Radny Zclzislau' Adamczyk p)'ta, czy bqdzie budowany u'odoci4g Rak6rv Kulczl'zna.
na kltiry dau,no zrobiono dokumentacjg i wydano pozrvolenic na budon'q. Pan,,\clarnczlk
od drroch lal upomina siq o tq inwestycjq i przypomina przy kazdej okazji.
Zc zaniedbar.rie innestycji bEdzie skutkoivalo tym, ze zostan4 wvrzucone u bloto
ogronlnc pieniqdze, kt6re poszty na dokumentacjE z budzetu gniinv. Obari'1' okazall srq
tuzasadnionc. bo pozrvolenie na budowg prawdopodobnic stracilo .juZ wazno(i.

.1.1. I{adny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz podc.imujqc decyz.iq o przeniesiennr
tafgowic)' zn'ierzqce.j rv inne miejsce i zainwestorvaniu bardzo duzl'ch pieniEdzl' upervnil
sig. 2e zostanie ona dopuszczona do uZytku w tym miejscu. Wilpliu,oSci pojarviajrl siq



dlatego. Ze plac jest bardzo maly i przez jego Srodek przebiega linia rvysokiego napiqcia
o kilkudziesiqciu tysi4cach volt. Przy zerwaniu linii mogioby doj(i do ogromnei tragedii.
Niezrozr-rmiale.jest tez, 2e bardzo duZe pieni4dze inwestr-rjemy w nie stv6i grunt ito na
bardzo kr6tki okres czasu, ponieu'aZ za dwa lata, gdy bqdzie robiona drttga nitka dtogi I:-
7 zntiu trzcba bqdzie to wszystko przenosid, a to siQ pfzcciez rvi42e z pieniEdznti. fizl

nic Ie pre j b1 b11o zainwestowai w sw6j grunt? Dlaczego Burmistrz nie rvl kupil dzialki
od s1'ndy'ka GS. na co byla uchwala Rady Miejskiei zoborviqzr-rl4ca do kupna. tr m
barclziej. ze GS zalegal gn.rinie du2e pieni4dze?

.15. Itadny'Malek Zygan pou,iedzial,2e chodzi mu o pas zierni przy szkole nr'1. Zabicga o to.
ab1 rr t1m nriejscu zrobii cliodnik, z ktcirego nroglaby korzl'stac mloclziez i mieszkancr
osiedla. Okazuje siq, 2e nie ma u4aSciciela tego grrintri. Pan Zlgan prosi. ab) ten pas
zienti niczy'jej n'koflcu znalazl wlaSciciela iaby Burr.r.ristrz spou,odon'al, by' odporviednie-
sluzbl ustalily, kto jest r'vlaScicielem i czy wyst4pii clo sp6lclzielni o przekazanie tcgtr
gluntn" aby ta sprawa mogla byc w koicu zalatwiona.

46. Radnl fadeusz Lesiakowski pyta, do jakiej kategorii ulic u' koleino(ci od6niezanra
zimorvcgo zostala zaliczona ul. Pilsudskiego.

47. Itadna Maria Barai.rska przypomniala. 2c wielokrotnie byla poruszalta spra\\a
nauicrzchni ul. .Jana Pawla II i zapytala. czy jest n.roZliu'oSi. abl rr' najbIiZsz1-t.u czlsic
ta nau'ierzchnia zostala odr.towiona.

.18. Iladna N{aria Ilararrlska ponawia pro6bq o poloZcnie choclnika na pozostahm odcinku ul.
ll Listopada od ul. Parkowej do rviaduktu.

49. Iladna Maria Barariska powiedziala.2e piqknieje park 700 Lecia i zap-vtala. co clzie.ic
siq z larveczkirmi z tego parku, kt6re byly niedarvno zakupione. st1 porz4dnc u dobrvnr
stanie. 54 poniy'sly iak.le zagospodarowac: na placach zabaw. prz.v wszystkich mic'iskich
szkolach. Wsp6lnoty mieszkaniowe zwracajq siq o laweczki plzy bloliach. Pani Baraliska
chce u'iedziei. co siq z nimi stalo.

50. l{adna Mzrria Barai.rska poinformorvala. 2e Komis.ia OSrviatl'. kiedl byla na objc2dzie
szk6l. popalla wniosek nauczycieli, kt6rzy byli rv t1'm czasic r'"'szkole, o rvlniianq okicu
u' cztercclr klasach nauczania zintegrowanego r'v czE3ci zacl.rodnic'j. .lcst tam polozottu
nor.ra wlklaclzina, ale le.le siq oknami. JeZeli bgdzie taka mozlinoii. Pani Bararlska prosi.
rrhr rr  ezqsci  k lus mlodszych te okna rvymieni i .

51. Radna Maria Barariska podzigkorvala Burmistrzon'i za dwie larlpy na ui. Barbary.
52. Radny Grzegorz Kr-uimierz pyta, kiedy bqdzie budo*,ar.ry u'odoci4g ri' mie'iscorro(ci

Ksi42e-Skroni6n'.
53. Racln1'Grzegorz Ku5mierz, w zwi4zku ztym,ze slyszy,2e s4dodatkolc picni4dze, prosr

o ustru'icnie uiaty przystankou'e.l w rniejscowoici Skloni6rv i 5 lantp rv Brynic"v SLrche'i
liokr mll nir.

54. Raclna Urszula Kruk pyta, czy chodnik na ul. Sador'vej bqdzic budori'any pct obydr','u
stronach. Na razie jest budowany po tei stronie. gdzie byl .itrz chodnik. a po drtrgie-i
stronie r:licy chodnika nie ma w og6le.

55. l{adna Urszula Kruk prosi, aby rv jakiS spos6b pom6c Panu Otlr'inou sliicl.un. abl nlogl
podlqczr e s iq do kanal izacj i .

56. Radny Pau'el Faryna przypomnial. 2e na ostatniej sesii radni pytali o liurdusze
zc\\,ngtrzne na ul Reymonta oraz na Dom Kultury. Pan Farvna pyta. cz) s4.iakie(
zagrozenia dotycz4ce tych fr-urduszy.

57. I{adny,Robcrt Kmk prosi o zamontowanie lawek na placu zabarv na osiedlu Murawiec ll.
58. Radnl' Jan Adamus powiedzial, ze od ntomentu porvstzrnia niepubliczncj szkoly

podstawo\\,cj, to jest ponad trzy lata stowarzyszcnie i dyrekc.ia zrvracajil siq o ponioc
rv doflnansowaniu na okna. Stolarka okienna ma tam ponad 40 lat. Niestcty ta szkola
truktorvana jest po macoszemu i odbijana jest pileczka u' sprawie jakichkolu'iek potrzeb
zu iqzanl'ch z inwestycjami. W tej sprarvie opinic byly bat'clzo rcizne. Radca prauur
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iedn6zlacznie stu'ierdza, 2e wymiana okien nie moZe byi zaliczana do kosztol zaclali

rv"vkonl,u'anych przez stowarzyszenie i zadanie to powinien rvvkouai u'laSciciel obiektu.

czyli Gntina Jgdrzej6w. w zwi4zku z tym Pan Adanus p-vta. cz)' $'t'eszcie szkolil

doczcka siq dofinansowania na wymianq okien.
59. Radrrr Pa\\el Blaszkiewicz przypomnial, 2e rv ostatniej audl'cji rardiou'ej. .ieden

z lacliosluchaczt zadal Burrnistrzowi pytanie. ile gmina posiacla kredytu i na co tetl

krcdlt b1,l pr1.eznaczorTy. Burmistrz odpowiedzial. ze Gmina JQclrzciorv posiada l2

nrilion(xv krecl,r-tu. kt6ry zostal przeznaczouy na budorvg basenu i na oczYszczalniE. Par.t

lJlaszkieu'icz p1ta. jaki jest stan laktyczny: ilc kredvtu ma gt.uiua ikiedl . o ile. zostalr

splacone kredyty dotycz4ce basenu i oczyszczalni. Czy zostall' splacor.rc i kiedl '

przervodniczilcy Rady Andrzej Hatny o godzinie llu0 oglosil przer$q tnra.jqcil do

godz iny  11 " ' .

A d . 6 .
lLadnl Robe rt Kruk poprosil o przybli2cnie punkt6rv 52. 65 i 72 inlorr.r.rac.ji o pt acl

l'Jurmistrza miqdzy sesjami.
IJurmistrz Marek Wolski udzielil wlja5nierl odr.roSnie pur.rktr-r 52: Po zakwestiotlotr aniu

przez \\ipOS pozrvolenia rvodnoprawnego na oczyszczalniE (ciek6u'po dyskus-iach u' LJrzgclzic
j\4arszalkor.sLini podjqto decyzjq, Ze dokumcntacja rvykonana r'v roktt 200'1 m(r7c nie

odpou'iadai i nie zostai zaakceptowana ze wzglqdu na nowe rozporz4dzenia. W zrvi4zktl z tynr

,ostal ,1glc,szon-v przetarg na koncepciq rozbudowy oczysz,czalnt wraz z bilansem Sciektin. kttlrl'

jest bardzo wazny przy erventualnym projektowaniu. .lest to r6wnieZ zrvi4zalle ze staralllen] slQ

o (rodlii z I-unduszu Sp6jno6ci, do ktorego bgdzie nab6r rv przl szll nt loklt

Burr.llistrz Marcin Piszczek udzielil $'yjasnief odr.roSr.ric puulito\\' 65 i 72: Dot) cz)'

to lrozlskirnia Srodk6w przez rodziny, w kt6rych s4 dzieci niepelnospraunc rt' Inieiscourr(c iacl.t

do 5 000 ltieszkanccl.v. Plocedura n'ygkida tak, Ze rodziny nie skladajq rr'ttiosk6rv bczpoSledr.rio

do PERON-u. tylko trafia.iq tam za posrednictrvem gminy. Gn'rina .lgdrze'j(rw $1'st4pila

do lrL..RON po raz pierrvszy, co wyr.rika ze zmiany przcpis6w: dotychczas mogll' dostar'i'ad dzicci

z grnin clo 5 000. obecnie mog4 to byi gminy miejsko - u'iejskic, tylko urieiscorvoSc nie t.uoZe

nriec po$ 1zcj 5 000 mieszkaric6w. St4d po raz pieru,sz-v Gmina .Igdrzcjo$ zrvr6cila siq

do I'l:RON-u o delcgacjg z ich strony i umozlirvienie zbierania Vn'nioskow przez gtlritrq

i przekazvuania ich. cclem uzyskania przez te rodziny doll rtansol ania'' 
Radny Adam Czapr odnoSr,ie punktu 30 dotyczilcego u'vraZcnia zgodl'

na r.r'1'tlzier2arvienic nienrchomoSci komunalnei. zapytal, jaki duZy .jest parvilon usytttol'au1

rra tej dzialce.
Burnristrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wlaScicielem gruntu jest gmir.ra'

Naczel.rik Wl,clzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abranlowicz dodal.

ze \\, t\ nt przlpadkn dzierzawca jest rvlaScicielem naklad6w por.riesionl'c1.r na tej nierttchonloici.

l,au,ilon stanori'i wlasnoSi dzierZawcy; zostal nabyty od syndyka GS rv Jgclrzc'jouic. St4d

trnron a dzier2a$y. kt6r.a umo2liwia pobieranie poZytk6w z tzeczy temu dzicrzar'r'ct'.

Wiqcei Lnvag nie zgloszono.

Skarbnik Gptir1y Bo2ena Ciepluch oclnosz4c siE do rvystqpienia radtiego Par'r la Olszaka

po*icclziala: ..Pan radny w swoich interpelacjach dwa razl mnie rvyu'olal i drva razy Pana

blrzaka *1,po\vicdzi mijaly siE z prawdq. Ja rzeczywi6cie bylani na Komisii BudZetu. kiccll'

komis.ja obrador.r'ala u piqtek, przy okaz.ii onawiania sprsw na sesjq i ontarr ilrlir porz4rlku

Komiili BLrclZetorvej. kt6ry wynika z ich planu pracy, W palnie pracy Konlis.ii BudZetu jest taki

punltt. q kt(t11m konisja chce ocenii wyltonanie budZetr"r za 9 rt.riesiqcy kaZdego IoltLt

it nriesiqcg pa2dzierniku. Na komisji powiedzialan.r. Ze nie icstem przvgotowalla. 2cb1' udzielid

infbrmacii bardzo szczeg6lowe.l, poniewa2 dwudziesty czwafiy. to jest tcn telrllit.t, kicdl rttr
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przlgotor.r'uicml spra"vozdania. wysylamy ie do Regionalnej lzbl i Regionalna Izba
(e lektronicznie oczywiScie je wysylarny i w formie pisemnej) zapoznaie siq z tlmi infbrnrirt-.jrnri
i usttrsurrkorvuje sig. teZ telefonicznie, czl- one sq dobre. czy wyr.nagaj4 poprawek. I tak
pou'iedzialarr na Komisji Bud2etu. PoniewaZ mialam przygotowan4 infornaciq .jak uygl4da
realizacja tkrchocl6rv. jak wygl4da realizacja wydatk6w. i polviedzialan.r r6u'nieZ. 2c.ja Parisnru

ltrzlgotujg tak4 inli)rnlacjg przed sesj4. co zrobiiam. Napisalan.r pismo przcu'odnic do Komis.ji
IludZetrr. zc pfz)' rozpatrywaniu na przyszly rok bardzo bym prosila..iezeli to bgdzie nto2lirve.
zebl konrisia rozlvazl'la nro2liwoS6 oceny rvykonania budzetu za 9 miesiqcl ri miesiqctr
listopadzie^ poniewaZ bgdzie to pelnc wykonanie. M6il'iqc o rvykonaniu. nt6u'ilant. jak

najbardzie.j o t1'm. gdzie w1,st4piq oszczgdnoSci i tutaj Pan Olszak. podkreSlil. 2c morvilam. 2c
zcrstanie u oSt'iacie, bo rzeczywiScie wedh"rg wykonania z.a 9 nriesiEcl . u ecllug mo.ie'1 oce nr
iznajomoSci tego. co .jeszcze bgdzie w o(wiacie robione, tak siq zdalzy. 2e tam (r'odktiri

zostanie . Mri.,r ilam r6rvnieZ o tym. Ze nie bqdq wykorzystane \!szystkie (rodki. .ie2eli chodzi
o orisetki. :.nixvilan.r r6wnieZ o tym, gdzie jest uykonanie dochod6w juZ n:r bardzo r.r'ysokinr
poziomie. gdzie bEd4 przekroczenia i nT6rvilan.r rzeczywiScie o te.l oSwiacie. (...) I)an Olszak
oczy*'i(cie poclkreSlil. 2e okna w szkole numer 3. .jeZeli zosta.i4 pieniqdze. rta co .lir
pou,icdzialam. 2e takie wykonywanie wydatk6rv w ostatnich miesi4cach - nalcZl'siq zastanolic.
co jest lcpsze. cz.y zaciqgat kredyty, po prostr-I, czy zrezygnowa( z. realizacji taltich u'1'datk6ri.
jc2e li nie ma u,niosku. bo ja takiego wniosku nie mam. Nic man u'niosku ocl dyrektora szkoll
numer 3. nie mam r6rvnie2 wniosku z Zespolu Ekonomicznego Obslugi Szk6l i Plzcclszkoli.
.ln.,rniosku takicgo nie mam wigc ja tego wniosku nie rozpatryr.r'alam. 

'fo 
moZe jest rv oSrriae ic.

Io tynr rozmarvialiSrny na Komisji BudZetu. Te spralvy, odnoSnic rcalizacii budZetLt b1l1'
onliu'ione. Tcraz chcialam sig odnieji jeszcze do tego. co tutaj patistuo zabieracie glos. zeb; te
pieniildze. ktorc zostajq, 2eby przez.nacz.yi na pewne inn'estycje. Proszq l)aristwa. Llchualaj4c
budzct Parist*o zaloZyliScie, 2e gmina zaci4gnie 4 119 000 kredytu. czyli realiz:rcja dochodol'
na poziomie 1 00 7u. riykonanie wydatk6w na poziomie 100 o/,' i splala kred)'t(iw. t1ch. kttire
zostall zaciEgnigtc uczeSniej. spowoduje to, ze gmina musi zaciqgn4i czter.v r.nilior.ry krcdyt6u'
lub pozl czeli. e rventualnie wyemitou'ai obligacje. M6wi4c o wykonaniu m6rvilani. ile 1y'ch
rvl datkriu' nioze byi zrealizorvane. iak mog4 byi przekroczone docl.rod1'. porvicdzialam. zc
z t1'ch cztelech rnilion6r.v w moj ej ocenie, trzeba oglosii przetarg izaci4gn4i kredyt r.ra okolo 2
nrilionl. Czl on bqdzie w pelnej kwocie? Trudno mi jest pou'iedziec. natonriast procedura
przetargo\\'a tru,a okolo dw6ch miesiEcy. wiEc Pai.rstwa uchq'ala pozrvolila bv na rozpttezqcic
tlch procedur. zgodnie z ustawe o zam6wieniach publicznych. i realizacji n1'datk6u'. W takicj
sltuacji. to. zc bqdq zrealizou'anc dochody ponad 100 o%. nie zaciqgnigcie krcdytu
u zaplanorvarre.j kr,vocie. a wla5ciwie w mniejszei kwocie, spou'oduje. Ze rv1'datki nie bqda'1
mogly b1-i zrcalizorvane, bo niestety, pomniejszajEc dochody o to, co trzcba splacii io to. co
trzeba *1dac. Srodk6rv nie wystarczy".

Wiceprzeu'odniczqcy Rady Pawel Olszak porviedzial. 2e Pani Skarbnik su oimi
ri;' ja(nieniar.ni potwierdzila slowa, kt6re Pan Olszak nie raz stawial. Ze r'v ttrzEdzie jest

niewlaScirvv przeplyw inlbrmacii, nie panuje siE nad peivnymi sprarvami. Wniosek o ul miltrq
okien Pan Olszak skladal na Komisji Budzetu w dniu 5 wrze5nia 20011 roku. Komisja tcn
u'niosck pveglosorvala, wiEc stal siq r.vnioskiem komisji . zostal skicrowanl clo Burnristrza.
ktorl' odpisal, ze rvniosek ten przekazal do Kierownika Guiinneso Zespolu Obslugi Szk6l.
Nastgpnie komisja otrzyrnala odpowied2 od Kicrownika. kt6r'11 kieluie do Wydzialu
Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich w Jgdrzejowie. Pan Olszak n.ra tq odpowied2 plz.v
sobie. ,.Dzirr,ig sig. Ze siedz4c du,a pokoje od siebie nie mog4 siq Paistuo rv1'mienii takil
inlirn.nacj4 i l'ani o niczym nie r.vie, jest Pani zaskoczona. Nie rviem.jak z t1'nti linansrnri .j,.'st
ri l lrzqdzie".

Pani N4aria Balahska powiedziala, 2c ma przy sobie r.vnioski Komisji OSrviaty'. gdzie l0
czer\\,ca 1008 roku komisja r.vnioskowala w sprawic wyniany stolarki okienne'j lv Gimnazjr.rm nr
l. Szkole Poclstar.vor.vej nr 3, w Brusie, w Szkole nr 4. Kied.v l' sierpniu kornisia b1'la na
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ob.ic2dzie szk6l wszystkie wnioski byly pow6rzone. Wnioski sq. odpou'iedzi ri)\\,nie2 s4: 7e
bgdzie wy'miana q' jedynce. w tr6jce w przyszlym roku. Nie moZna pou'iedziec. 2e nie bllo
takich *'niosk6rv.

Wice przewodniczqcy Rady Pawel Olszak poprosii Burmistrza o jednozuaczn4

odporr icci/. kto oclporr",iada za tu" 2e Pani Skarbnik nie rna tych informacji. ..Cizy rrie panujc Pan
natl t1nr. czr nic przekazuje Pan tych inlormacji. bo rv tej chrvilijest to chaos".

lJtrrrni ' t lz  \ lerek Wolskr odpouiei lz ia l .  . /c to sq \ \e\  nqtrznc sprrrrr  i  'es. iu t t ie ic>t
rn iejscern n" 1zlilg u,.1,jaSnicnia.

Ad. 7.
W iceprzeu,odnicz4cy Rady Pawel Olszak przypornnial. Ze na poprzcdniel sesii. gdv bl'la

podcjnrorlana uchrvala o zatwierdzeniu planu zagospodarowania przestrzennego. zglosil pl tuic.
co znaczq cy fil i symbole. Mial to wyjadnii Naczelnik Wydzialu Zagospodarori ania
Plzcstrzennego. Pan Olszak poprosil Burmistrza o rvyjaSnienie.

Burmistlz Wolski odpowie dzial. 2e zostanie to wyj aSnione.

Nic zgloszono urvag do inlbrmacji o realizacji uchwal podjqtyclr na popt'zcclnich sesjach.

Ad. ll
l 'rzenodnicz4cv Rady Miejskiej Andrzc.i Hatny odcz)lal uzasaduienie do projektu

uchualy.
I'rzewodnicz4cy Rady Andrzcj Hatny. urvzglEdniaj4c *niosku komisji zglosil

autopoprarvkg do regulaminu:
- rv \ 2 pkt 2 ppkt I po slou,ach ,,Przewodniczqcy Rady Mie.jskie.j u J gclrze'iori'ie'' it,pisrc:

..lub clesygnou,any przez niego wiceprzeu'odniczqcy",
,. rv \ 2 pkt 2 ppkt 4 po slowach .,Przewodnicz4cy Klubcirv I{adnych l{ady Mie.iskiei

r.r'.lEdrzejor'vie" dopisai: ,,lub desygnowany pnez Przeu'odtiicz4cego Klubu
przedstawiciel".

- u, \ 4 pkt 'l w1'raZenic .,w pokoju nr 10" zast4pii uyraZeniem ..rv sckrctariacic".

I J r.i :rg nic zgloszono.
I)rzervoclniczalcy Rady odczytal projekt uchu,aiy
LJu ag nie zgtoszono.
llada Miejska u.JEdrzejowie porvzigla r.rchwalg nr XXXI/227/08 n' sprau,ie uslanowienia

Mcdalu ..Za zaslugi dla JEdrzejowa" oraz przyjqcia regulaminu zasad itr.vbu nacian,anrtr
lvledalu". nastqpuj4cq iloSciq glos6w:
Z t - 2 1
Przeci*' - 0
Wslrzymato siE - 0
/t,chrrala nL XXXI/227l08 u,zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 9.
Przcuodnicz4c-v Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasirclnienie do projektu

uchu al \ ' .
LJu'ag nie zgioszono.
Plzervodnicz4cl' Rady odczytal proiekt uchwaly.
LI."lag nie zgloszotio.
Rada Miejska u, Jqdrzejowie porvziEla r-rchwalq nr XXXI/228/08 * sprurr ic

uporva2nienia Dyrektora Oirodka Pomocy Spolecznej Miasta i (iminy u .Tgdrzejowie do
zalatlviania indylvidualnych spraw z zakresu admir.ristracii publiczr.rc'j rvobcc cllr:2r.rik6*
alimentacl'jn1,ch, nastQpujEcE iloSci4 glos6w:
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Zt

Ztt - 20
Przeciu' - 0
Wstrzyrnalo siq 0
'[ Jchr.r'ala nr XXXI/228/08 lv zal4czeniu do protoko]u/.

Ad .  10 .
Przs.vodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Ilatny odczl'tal uzasadnienie do projcktu

ucn\\'at l-.
Raclnl, Robefi Kruk zwr6cil zaproponowal, aby w $ 3 dopisat slor'r'o ..dyrcktot orr i":

zapis bl,brzmial: ..Wykonanie uchwaly powierza sig Dyrektorou,i Oirodka Pomocy Spolccznej
Mitrsta i Ciminl 

". Takic uwagi byly na komisji.
Ilurnristrz Marek Wolski poparl wniosek i u'ni6sl autopopra\\'kg. | 3 otrzl nrLrie

brzmienie: ..Wykonanie uchlvaly porvicrza sig Dyrektororvi OSrodka Pomocy Spolecznej
\ilizrsta i Gminy rr Jgdrzcjolvie",

Wigce j uu'ag nie zgloszor.to.
Przeu'oclniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly
IJrl'ac nie zg]oszono.

Racla N4iejska vn, .lEdrzejowie powziqla uchwaig nr XXXI/219/08 u sprau ie plzr st:qpienia
iVliasta i Gminl Jqdrzejow do realizacii programu pomocy spoleczuej u'raurach Prograt.r.tu
Opcracl'jnego Kapital I-udzki. nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- 2 1
Przecir.r - 0
Wstlzl'rlalo siq - 0
iLJchu,ala nr XXXI/229l08 w zalaczeniu do protokolu/.

A d .  1 1 .
Przeriodnicz4cv ltady Miejskiej Andrzej Llatny odczl.tal uzasaclnicnic do projektu

uchu alr .
Ilurmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkp: rv $ I pkt 2 ppkt .l slol o ,,r'plat"

zlst4pir! sloll em ,,r'yplat".
Radnl Przenyslau' Piec powiedzial. 2e radni nie sq plzcciu'lio takim znri;uronr

izatludnicniu osob-v na tym stanowisku. ale prosi Burmistrza o *1'jadnicnic rvqtpli$,oSci. ktorc
pojariily siq w toku obrad Komisji BudZetu. Dwie r62ne komisje Radl Miejskiej uz1'skal1' drvic
r62ne ir.rformac.ie lv tej samej sprawie. Czy ta osoba jest juz zatrudniona'l .leclna korrisjrr
uzyskala inlbrmacjq, 2e od lipca pracuje, druga komisja uzyskala inlbrmacjE, ze ta osoba
dopiero bqdzie zatrudniona. W toku obrad Komisja Budzetu r-rzyskala inlbmracjq, Zc.lcst.jakieS
pisn.ro l{cgionalnej Izb.v Obrachunkowej, w ktorym to piSmie zaleca sig zatrudnienie tej osoby.
Do dnia dzisiejszcgo radni tego pisma nie zobaczyli i chcieliby uz1'skai inlirnnacjq. .jaka jest

nodrt i r \ \a pr; . r rrrr i ]  izobaczyc to pisnro.
Bunnistlz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jeZeli kierou'nik zatrudnil. to na u'lasnc

r'121,ko. poniervaZ Burmistrza o tym nic infbrmowal. Kierolvnik ma kollpetencje zatrudniania
pracou'nik6rv u, srvoim zakladzie pracy.

Kiero*'nik Skladon'iska Odpad6w Komunalnych Benedl,'kt Walocha poinformorval.
2e u nicgo nie ma pisma z RIO. JeZeli cl.rodzi o zatrudnienie tej osoby. to ponie*az
ta nieprarvidlo* o5i \\,ystQpowala wcze6niej, n.rialo to byi uregulowane od p6lrocza. osoba. kt6ra
to rvlkonl'rvala. nzrclal to uykonuje i iest zatrudniona na % etatu. Naclirl rvvkonuje te sanre
obor.vi4zki z tq r62nic4 ze podpisuje jako ksiEgou.y Skladowiska Oclpad6rv Komunalnvch. Nie
spouodorvalo to z$'iEkszenia koszt6w.

Radny Przcmyslaw Piec poprosii o 5 r.r.rinut przerwy.
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Radpa LJrszula Kruk poinformowala, 2e KorTTisja Porz4dku r:zl skala inlirrmacjq.

2e ku'estie ksiggorvania byly wykonywane przez tJrzqd Miejski. Radna Kruk prosi

o ul jaSnienie tej sprarvy.
Radrrl Par'vel Faryna powiedzial, 2c u niego na komisii b1'la inltrrmacja.

2c to *1konr rrnl  k ierownik.

l , rzcrro.hr iezqcl  Ra. l i  Andrzej  Halnl  o godzinic l l ' (  ogl , ,* i l  przcrrrq t t r rr i i le l r
,  - 0 0

LIO l l ( ) ( l l l l l \  I  -

Skarbnik Gnrinl' Bo2ena Ciepluch poinformowala. ze nie ma pisma z RIO o t) nl. 2e

stnipu u.t1 zatrudnic gl6rvnego ksiqgou'ego. Potrzeba zatrudnienia gltir.vnego ksiqgonego ri'1'nika

z przepis(tu usta$)' o finansach publicznych, ktora to ustawa rvlt.t.ticnia jedr.rostki scktora

11.21115irr.r publicznych, ktore musz4 mici gl6wnego ksiggou'ego Mtiwi o t,vm an. -15.

W1'jainienia clo tego artykulu nT6wiq Zc gn,ina nie mo2e l4czyc obslugi tinausou'cj .lednostel<
bud2etotrlch. moZe to zrobitl tylko w przypadku zespolu ekonor.niczno-admit.tistracyj nego szktil

i u'1nika to z ustawy o systemie oSu'iaty. Skladorvisko odpad6rv jest jednostk4 organizacl inrl
gmi1l i.jcsr jednostk4 bud2etow4. Przy okazii skladania sprau'ozdaii. kiedl' zmienil sig spos6b

sporz4dzania tlch sprarvozdari i sposob przekazyu'ania ich do I{lO, RIO oceniaj4c sprawozclania
za poprzedni rok iza pierwszy kwartal tego roku wyporviedziala siq. 2e sprawozdania

skladorviska po$'inien podpisa6 gl6r.vny ksiggowy skladowiska. Nie r.r.ro2c tcgo podpisai

skarbnik gnrinl'. poniervaZ nie jest ksiEgowym skladowiska. Gl6u,ny ksiqgorvy jeclnostki

budZetervej odporviada merytorycznie, razem z kierownikiem, za wszystkie clochody itvyclatki.

\\,' t)ur celu glorvnl, ksiggowy jest niezbEdny, poniewa2 on prou'adzi rachunkou'oii. dyspontrjc

Sroclk:rmi pieniq2nlmi i dokonuje wstgpne.i kor.rtroli zgodnoSci operacji. dokonujc kontroli

k6urplctnoSci i lzetelnoSci dokumcnt6w. Dotychczas skladowisko trakto*'ane b"vlo jako rozdzial
u' budzecie gminy r nie trakto\\'anc bylo jako jednostka bridzctowa i bylo to blqdem.

Radnl Przeml'slau, Piec pou'iedzial, Ze z- tego u'ynika. 2e Zadnego pisma Iric ma i nigdl

lic h1.lo i zap,ral. dlaczego na komisji radni uslyszeli. Zcjest pismo. Na p1'tanie Burntistrza- k1o

udzielil tahie.j informacji radny Piec pou'iedzial. Zc nagrywa rvszl'stkie posiedzenia komisji
i sesle inroZe ocltuorzt'i posiedzenie komisji.

Raclnl Robert Kruk zapytal radcE prau'ncgo, czy zostal zlatlanl statut. a .ieSli tak.

to cz) n] to skutkqje.
Itaclca prarvny Wieslaw Zagala odpowiedzial, 2e pracorvnik6rv r.raleZl' zatrudniai

zgodnie ze statuteln; skutkuje to pociqgniEciem do odpowiedzialnoSci porz4dkorvej
Wiceprzcn odnicz4cy Rady Pawel Olszak porviedzial. Ze rv proiekcic uchr'i'aly iest

prspozl cja zmiany publikator6w r"rsta\\y o samorz4dzie gminnyn.r i o llnansacl.r publicznl'ch.

Pan Olszak p1,ta. dlaczego innych: o odpadach, prarvo ochrony Srodowiska. Dla t1'ch r-lstaw teZ

sq noue pr.rblikatory. 
'[ 

r'zeba bylo zmienii wszystkie, bo rvszystkie maiq nowc tekstl .jednolite.
Radca prawn;' Wieslaw Zagala powiedzial, 2e r.rie jest peu icn.
Pun Par.i,el Olszak powiedzial. Ze siq dziwi" bo on.iest pewien i moZe podai ptlblikatorl.

Lhva2a r6$r.ricZ. 2e jest pomylka u'tekScie pro.iektu uchnaly rv $ I pkt 3 mou'i. Ze $' $ 3 dodale

s i q u s t Q p ) . 5 . 6 i 7 . W $ 3 n i e m a Z a d n y c l . r u s t Q p 6 w . p o w i n n o t o b f i u , s 9 . . . N i c I n a c i e p a f s t v n r r
starego statutu..iesteicic nieprzygotowani". Pan Olszak zapropouowal ogloszenie przerrvl. abl
przl nicSi star)' statLlt.

Przcrrodniczqcl  Radl Andrzej  Hatny o godzinie 13r0 oSlosi l  przcrrrq l r rrui4eq

do godziny 12".

Radca prarvny Wiesla\\' Zagala porviedzial, 2e rv $ 1 ust 3 proiektu uchrvnly.iest blqd

rraszlno\\ \': zamiast ,,W S 3" powinno byd ,,W $ 9"' Radca pran'r.r1' dodal' ze takie Lrrr agi

rr l lezr zghszni  na komis. iach. a nie na sesj i .
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Wiccprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil. aby radca prau'ny opiniujqc uchs alq.
tcz spra\\'dz:tl. ['an Olszak ponownie powiedzial, Ze proponowane zmian-v dotl,czq publikatororv
duirch ustar.r: o samorz4dzie gminnym i o flnansach. Pan Olszak p1,ta. dlaczcgo rrie :q
zmienione publikatory ustaw o odpadach i prawo ochrony Slodoq,iska. skolo nra.jq nor,e
publiliator'1 . []staua o odpadach: z I lutego 2007: Prawo ochrony irodoq,iska z 23 stycznia
2008. Skolo siq znrienia. to sig porvinno wszystkic sprarvdzii. a nie rvl,bitirczo. .lest autor tceo
prtrjektu i.jest radca prawny, kt6ry podpisal, 2e sprau'dzil pod wzglqdem pra\\'n)'m.

Ratlca prarvnl' Wiesla*'Zagala pou,iedzial, 2e nie skr-rtkuie to nicrvaZnoSci4 te.j uchnalr'.
Plzo.r'odnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytal. czy Pan Olszak chce zglosic popralhi do

projcktu uchu'aly i poprosil o erventualne slbrmulorvanie u,niosku.
\Viceprzer.vodr.riczqcy Rady Pawe] Olszak zloZyl r.vniosek. ab1- u'\ I pkt I pro.jcktLr

uchualv po ustan'ie o samorzqdzie gmir.rnym i ustarvie o finansacli publicznlch:
,- npisad ,,ustaly z dnia 27 kwietnia 2001 r. o odpadach ornz usta$) z dnizr 27

kl'ietnia 2001 Prarvo ochrony Srodorviska (ze starymi publikatorami)"
zastgpu j c siq .,r'-vraZeniami :

.- u ustanie o samorz4dzie gminnym. powinno byi dodane: ..tekst jednolity":
,- usta\\) z dnia 27 kwietnia 2001 r. o odpadach tekst jednolitl,: Dz. LJ. nr 39. poz. 251 z I

Iutcgo 2007:
z tlrr.rgi punkt: Ustarvy z dnia27 krvictuia 2001 Prarvo ochrony Srodoniska. tckst jednolitl

Dz. [ ] .  r . r r  25 poz. 150 z 23 stycznia 2008".
Przewodnicz4cy Rady Andrzej I-Iatny poddal pod glosou'anic uniosek laclnego l)au,la

Olszaka. abl' u' q\ | pkt I dodai:
.'- ,,usta$'a z tJnia 27 krvietnia 2001 r. o odpadach, Dz. U. z 2007 r. Nr 39 poz. 251

z p6f nic jszymi zmianami;
z. f]starva z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prarvo ochron\' Srodol'iska. f)2. U. z 2008 r. Nr

25, poz. 150 z p62niejszymi zmianami".
/ .a -  l l
I)rzeciu - 0
\\'strzr malo siq - 3
Wniosck zostal przy'jgg'.

Przervodnicz4cy Rady Andrzej I{atny odczytal projekt r-rchrvall' z autopopra*,kami
zgloszorrlnri przez Bun.r.ristrza Marka Wolskiego i radcE pran'r.rego Wieslar.va Zagalg oraz
z poprarvkami wynika.iqcymi z przylEtego wniosku zgloszonego przez Wiccprzewodnicznlcego
Iladl l)au,la Olszaka.

l.lu ag nic zgloszono.
Rada Mie.iska u, JEdrzejowie przyjEla r-rchwalq nl XXXI/230/08 u, sprrrr ic

upror.vadzenia zmian rv statr"rcie jednostki organizacyjncj Gminy' .lqclrzejou pod nazu'i1
.. Skladou'isko Odpad6w Komunalnych q' Potoku Malyrn". nastgpuj4cil ilolci4 glos6u:
Z a - 1 7
Przecirv - 1
Wstrzl'malo siq - 3
/l.lcl.l.r'ala nr XXXI/230/08 w zalaczeniu do orotokolu"/.

Ad .  12 .
Przcu,oc|iicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczl.tal uzasaclnicnie do projektu

uchrvaly.
LJu,ag nie zgloszono.
[)rzo.voclnicz4cy Rady oclczytal projekt uchlvaly
I Jr.i as nie zgloszono.
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Rada Mieiska w Jgdrzejowie porvzigla uchu'alq nr XXXI/23 1/08 rr spra\\'re
przeznaczcnia do sprzeda2y ."v drodze przetargu publicznego nieograniczonego lokalu
mieszkalncgo stanowiqcego wlasnoSi komunalnq, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6rl':
Z a - 1 7
Przcciu -  0
Wstrzynialo srq 4
,11Jchri ala nr XXXI/23 I /08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  13 .
l'rzewodniczilcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu

tuchri alt .
Br:rmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg polegajqcq na clopisaniu n $ 1 po

',ryraZeniu ..przetargu publicznego" slowa.,nieograniczonego".
Wiqcej uwag nie zgioszono.
l'rzeu odniczilcy Rady odczytal projekl uchwaly'
LJu ag nie zgloszono.

I{ada Miejska w .lqdrzejowie porvziqla uchwa}E nr XXXI/2i2l0{l r.r' spllu ie
przeznaczcnia do sprzedaZy rv drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej. nastEpLLjqcil ilo(ci4
glosiru:
Z a - 2 1
Plzcciu -  0
Wstrzl malo sig - 0
, Uchr.vala nr XXXI/232l08 u, zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l . l .
I)rzes odniczzpv Rady Miejskiej Andrze.i Hatny odczytal uzasacliieuie do projektu

uchri ail .
[,]rvag nie zg]oszono.
Przervodniczalcy Rady odczytal projekt uchwaly
I Jrvag nie zgloszolro.

l{ada Miejska rv JEdrzejor.vie powzigla uchwalE nr XXXI/233/0U r,"'sprarvie rvvtaZenir
zgodl na obciqzenie nieruchomoSci komunalnej slu2ebnoSci4 gruntowe. nastqpui4c4 ilo(cii1
glos6u,:
'/.tt 1 8
Przecirv - I
\\/strzl malo sig - 2
/Llchwala nr XXXI/233/08 w zalEczeniu do protokolu/.

Radr.rl' Przemyslaw Piec zwr6cil uwagQ, ze w miejscu na podpis uchrvall zaruiasl slorva
.,Przeu odniczilcy" jest ..Przewodniczqca".

Ad. 15.
Przoiodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasaduienie do projektu

uchrval l .
[,luag nie zgloszono.
Plzelvodniczqcy Rady odczytal pro.lekt uchvn'aly
liu ag nie zgloszono.
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Racla N4iejska w JEdrzejowie pon'zigla uchwalg nr XXXI/23,ii08 u sprarvie u1t;rZcniu
zgodl na clokonanie zamiany nieruchomoSci, nastQpujqcq ilodciq glosou:
/ .a -  2l
Plzcci l  -  0
Wstrzl nralo :ic' 0
,/[Jchuala nr XXXI,/]i:1/08 w zalqczeniu do protokolr-r/.

Ad .  16 .
I'rzeuodniczqcy Rady Miejskicj Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu

uchu al l
l ruag nie zgloszono.
l'rzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwal"v
I lrvag n ie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla ucl.rwalq nr XXXI/234/08 u'sprau.ie rvvra2cniu
zgodl na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpuj4cq iloSci4 glosixr':
Z d - 2 1
Przcciu,  -  0
Wstlzvmalo sig - 0
ilJchrvala nr XXXI/2i5/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  t 7 .
Przeuodniczqcy Rady Miejskiei Andrzej Hatny odczytal uzitsadnienie clo prtlektu

uchwaly.
Burnr istrz Marek Wolski  zglosi l  autopoprarvkq: l ' {  2 zarniast u.vraZcnia. .do t ln ia i0

u rzeinia 2009 roku" r.vpisa6 ,.do dnia 3 l grudnia 2009 roku"
I{adn1' Par.vcl Faryna, rv imieniu grupy radnych zglosil rvniosek. abl bonifikatg

zr.r igkszl,i do n 1 soko(ci 98 %.
Iladr.ry Waclaw Kqdla wyja5nil, 2e radni wystqpili z takini i.vr.rioskiem, poniervaZ ciqgle

sq ploblemy llnansorve ZUK, wiadomo z jakich powod6u': choclzi o zasobl mieszkanione. co
clo kttirycl.r gmina jest zoborvi4zana do partycypowania w kosztach renontorv. St4d ccloric.jcst
pozb_vcic sig t1,ch zasob6w w jak najwigkszei iloSci. Niedawno ustawa se.jnru rorvnie2 uvszla
naprzcciu oczekirvaniom. Dotyczy lokali sp6ldzielczych, gdzie za svrnbolicznq zlotci'"r,kg moZnr
oddac tc lokale osobom. kt6re uZytkuj4 zasoby n.rieszkaniowe. .leZeli chcernl r'ozu'ii1zac problenr
rv jak naju iqkszl ni zakresic, rvydaje siq, ze celowe jest pod.jgcie te.j ucl.lvall z maks"vmalnic
cluZ4 bonifikat4.

WiEcej r-nvag nie zgloszono.

Itada miejska u' JQdrzejowie przyst4pila do glosowania rvniosku grupy radnych. aby
bonilikatp zrvigl<sz1'6 do rvysoko6ci 98 %o:
7.a -  16
Przcciu -  0
\\'strz) malo siQ - 5

Przcwodniczilcy I{ady odczytal projekt uchwaly z urvzglqdnienierl autopoprawki
llurmistrza i przl,jEtego przez Radq wniosku.

lJwag nic zgloszono.

Itada Mie.iska u' Jgdrzejowie powziqta uchwalg nr XXXI/236/08 r.r' sprarr ie
u'prorvadzcnia zmian w uchwale dotyczrlcej zasad zbyrvania lokali micszkaln.vch stanouiiplch
u{asnoii (iminl' .lqdrzej 6rv, nastQpu.iEcE i loSciq glos6w:
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Zir  -  15
Itrzectrv - U
Wstrzlmalo siq - 6
ilJchrr'ala nr XXXI/236/08 w zalqczeniu do protokolu,/.

Ad .  18 .
Przeriodnicz4cl Rady Mieiskiej Andrzej Hatny odczytal uzirsadnic'nie do pro.icktu

ruch."r alt .
Naczclnik Wojciech Abramowicz rv imieniu Burmistlza zglosil autopoprarvkg:

rr poclstau ic prawnc.i zamiast ,,D2. U. z 2001 r. nr 261 po2. 2603" l pisad: ,,D2. ll. z 2{X)l r-

nr 1.12, poz. 1591". W $ 2 zamiast ,,Burmistrza" porvinno byd ,,Burmistrzot i".

I i.,vag nie zgloszono.
Przsiodnicz4cy Rady odczytal projckt uchwaly z uwzglqdnieniem autopoprasek.
lJu'ag nie zgloszono.

l{ada Mic.jska u, Jqdrzejowie powziEla r"rchrvatq nr XXXI/237108 u sprau'ie zt.uianr

uclrrvall' I{adl Miejskiej n' Jqdrzejou'ie nr XVIII/1 17107 z dnia 18 pa2dziernika 2007 roku rt

s1.1ir*,ic zasad nabycia. zbycia i obci42enia nieruchomoSci Gminl' .lqdrzei6rv oraz iclr

rr'l dzicr2arvian ia lr,rb naimu na okres dluZsz.y ni2 trzy lata. nastgpul4cq iloSci4 glos(Nr:

7,a - '16

Przcciu -  I
Wstrzl'malo siq - 4
/lJchu'ala nr XXXI/237l08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  19 .
Przervodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej IIahy odczytal uzasadnicnic do pro.iektu

uchu alr ' .
t,lwag nie zgloszono.
I'rzer.r'odnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly
I Iri'ag nie zgloszono.

Rada N{ie.jska rv Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr XXXI/238/08 u'spralie ustalcnia
r.egulantir.u.r u'1'[on: Przeu,odnicz4cego i Wiceprzewodniczqcych Rady Mie.lskiej w Jqdrzclori ie .
nastqpuj4c4 ilo(ci4 glos6w:
Z r  -  1 8
Przccirv - 0
Wslrzynakr siq - 3
,/t lch.,r'ala nr XXXI/23 8/08 w zal4czeniu do protokolu/.

A d . 2 0 .
Przeu'oclnicz4c)' Itady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasacLtiertie clo projcktu

tuchrvalt.
[Jrvag nie zgloszono.
Plzeu,odniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly
LJ.,r ag nic zgloszono.
Racla Miejska u'Jqdrzejowie glosowala w sprarvie odwolania Przervodniczqcego Komis.ii

Rolnictrva i Integracj i z Uni4 Europejsk4 Rady Miejskiej *' Jqdrzejoi.r'ie:
z,r
I)rzecin' - 9
\  s l r ; / \  nrr lo s iq -  4
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Przervodniczqcl' Komisji Ilolnictwa i Integracji z Uni4 Europcjsk4 nie zostal

odrvolany z funkcji - uchrvala nie zostala podjpta.

A d . 2 l .
\\' zuirzliu z niepodjgciem uchrvaly w punkcie 20 porz4dku obrad. glosouanie nad

tuchu,al4 \\ splarric *vboru I'rzewodniczqcego Komisji Roltticflva i lnteglac.ii z IJni4 Europc'iskq
Radv lvliejshiej u'.lgdrzejou'ie stalo siq bezzasadne.

A .d .22 .
Przeu,odniczilcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projekttt

Ltc lt\\ lll \ .

Liu'ag nic zgloszono.
Przervodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly
I Ju'ag uie zgloszono.

l{ada Miejslia u. Jgdrzejo*'ie glosou'ala u' sprawie odu'olania Przervoclniczilcego Kotrtisji
Reri rzl' jne1 Rady Miejskie.l w Jgdrzejorvie.
/.zt

I) rzcc ir.r
\\'stlzl r'nalo siE

6
13
2

Przervodnicz4cy Komisji Rovizyjnej nie zostal odrvolany z funkcji - uchwala nic
zostah podjgta.

Ad .23 .
W zli4zku z niepodjEciem uchrvaly w punkcie 22 porzeldku obrad. gloso*'anie uacl

uchrial:1 rr sprarvic wyboru Przewodnicz4ccgo Komisii l{eu'izy'jnej Rady Mieiskiej
lr .lqdrze.jo*ic stalo sig bczzasadne.

Ad .2 , l .
Przeuodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczltal uzasaclnienie clo proicktu

t-l c lt \r t'tt v -

Przcu'odnicz4cl' Kornisji Reu'iz1'jnej Pawel Faryna zu'rircil sig z proSb4 do
przenodnicz4cl,ch klubow. kt6re nie maj4 su'ojego przedslauicicla rv Konrisii Relizr int'i
o deslgnouanie ostib do Komisji Rewizyjnej, aby Komis.ia mogla sprarwic prac6rvai rv peln.vm
pigcioosobo*1m skladzie i realizowai plan pracy.

Wiqcel urvag nie zgloszono.
Przeri'odnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly
LJrvag nie zgloszono.

ILada Mie.jska w .lEdrzejorvie powziqta uchwalE nl XXXI/239i011 n spranic pruljgcie

lezl gr.rac.ji z czlonkostu'a w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej rv Jpdrze'iowie. nastqpuj4c4

iloSci4 glostirv:
/.tt - 15
I)rzeciu -  0
Wslr'zyr.nalo siq - 6
/Uchrvala nr XXXI/239/08 w zalqczeniu do protokolr-/.

l)rze*,ociniczqcy Rady Miejskiej Andrzej I'lamy o godzinie l3r' oglosil plzer\\'Q tr\\'a.iqcil

do goclz i t r1 14"".
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Ad. 25.
lJulmistrz Marek Wolski poprosil Paniq Skarbnik o zgloszenie ar-rtopoprau,k i. u zu'iqzkr,L

211,pl1'niqciem pisnra dotycz4cego awarii pieca w Szkole n'Piaskach.
Sltarbnik Grnir.ry BoZena Cliepluch powiedziala. 2c od dyrektora Szkolv l)odstar.iou'e1

ri Pitsl<ach rr plr nql rvniosek o zmniejszenie Srodk6r.l' przeznaczonvch na zakup material6\\ l l1l
rtvna-srodzenn r,, krvocie 12500 z przeznaczeniem na zakup pieca celem wvkonartta
nroclelnizacji ogrzervania budynku szkoly ze wzglEdu na nieu'ydolno(t istniej4cego s\stemu.
W zrvi4zku z po\\'yzszym Burmistrz wprowadza autopoprarvkq polegajqc4 na zttrietrie
rl zal4czniku nr 2: rozdzial 801 . plzed przedszkolami, kt6re maj q rozdzial 80 104 naleZl u'pisai
rozdzial 80101 szkoly podstaworve: inw. +12500; pozostalc bieZ4ce *'1'datki -7500r r.vip -5000.

llqdzie to krrota 12 500 z przeznaczeniem na moden.rizacjq ogrzeu'ania u,szkole u, I)iaskach.
Rounic2 ri zalilczniku inrvestycyjnym u,dziale 801 naleZy 11'pr6rvadzic rozdzial 80101 szkoll
podstaror.re;  rv drugiej  kolumnie +12500; rv t rzccic j  kolumnie +12500; rv ldatki  innest le l . jnc:
i25(X) druga kolumna i  12500 trzccia zakup pieca. ntodernizac- ia c.o.  11500 s drugie ' j
i r r  t rzeciej  kolumnie.

Przo.vodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczl'tal uzasadnienie do proicktu
rrclrrralv uraz ze zntiananti rvynikajqcyrni ze zgloszonel autopoprarvki..

I h.vag nie zgloszono.
I)rzeri odniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly
LJ*,as nic zqloszono.

/.,t

Rada Miejska lv Jgdrzejowie powziEla uchwalq nt' XXXI/2,10/08 u' spt'awic znrtan
buclZecie miasta i gn.riny na 2008 rok, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6ri:

I)r'zecirv
Wstrzy malo sig

- 2 r
- 0
- 0

/Uchuala nr XXXI/240/08 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. 26.
Nic zgloszono urvag do sprau'ozdania z realizacji Uchrvall nr XVIlli I I 7,/07 Itadl

Nlie.iskicl * .lqdrzejou,ie z dnia l8 pa2dziernika 2007 roku w sprar'vie zasad nabl'cia. zb1'cia
iobciq2enia nicruchomoSci Gminy Jqdrze.l6w oraz ich wydzierZau'iania lub najmu na olccs
dhr2sz.v nil trzy lata, za okres od I krvietnia 2008 r'oku clo 30 rvrzeSnia 2008 roku.

A .d .27 .
Nie zgloszono uwag do informacji o oiwiadczeniach majqtkou'ych.

Ad. 2{t.

ll icepr:crolnic:t1t) llacl)' Percl Ols:ak prl,ponniol, :e net oslulnicj sc.\ji p.r'lal Burntistr:u. t jokin telu

, lokonul t ' t l t t iu 26 ru':cinio 2006 :niuny untowy rtujtnu nq ultove cl: ier iar.y, dol\ ' ( : t l (( l  obiekt iu poloLntt l t

pr:t u1. | | Listctputlu 2 rig Ko!cielnej(...).

Burmistrz Marcin Piszczek odporviedzial, ze umowa z 26 rvrzcSnia 2006 roku zostala
zawarta \\' oparciu o r-rchwalq lady poprzedniej kadencji. Burmistrz nic chcc rvracad clo
interpretacji przcpisirw przez 6n'czesnego radcQ prawrego i staltowiska luecenasa" bo stEd siq
rvzi gly nieclorr6r'vienia.
Naczehrik Wojciech Abramou'icz dodal, Ze w zrviqzku z interprctac.i4 przcpis6rv przcz
mecenasa ZagalE rv najbliZszym czasie zostanie sporz4dzor.ry aneks do urrol'y. ab1'b1la
zcodna z Drawem.
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l l ' icepr:atrt t lnic:t lcl  Ruc[ 'Puw,el Olszak pr:yponnial, .e nd ostutniej sesj i  p)tdl,  ]1u jdkinl uupie lc.\ !  \ l ruit t l

ot:ts:t:ultti sciekti\t'11' tlliejscowo|ci Zagaje, czy gmina zdola tloprovad:ic ten tenlrrt (lo koticlr|...).

Il itepr:ctt:tdnic:Llct, Rod,r" Paw,el Ols.ttk przl,ponnial, :e no o.\tuttliej sesji p.ttul. jak trtgl4tfu sfluLttju
: t t t  -- t . t :c :ul n iq Jl t t , lqdr:ej ottu(.. .  1.

l]urmistlz \larcin l'iszczek powiedzial, 2e rozumie, i2 jest to kwestia odpou'ieclzi pisenrrrr-'i
i skierorr an ia u niosk6u' do Kornis j i Rewiz-vj ne j.

Prze u'odnicz4c"v Rady Andrzej Hatny dodal, ze zostanie spolzqclzonv stosorvnv projekt
luchrvaly,. kt6r'a clau,alaby Komisji Rewizyjnej mo2lin'o(6 przepror'"'adzenia kontroli.

ll icepr:ctotlttic:tlc.t Ratly Parcl Ols:uk potLietl:iul, ze : in/itrnncji u:rsk.:l:aj od Punu Stut'osl

iptlviul:t)naj x Generalnej Dvrekcji Dr6g vie. :e do reali:.l.ji nlL! vejii tlul.s:tt c:q!t dnryi tr kicruttku

Bulnristrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze w ubieglym roku po interu'enc.ji Pani soltls
rozmau,ial r.v tei sprarvie- Mial odpowiedZ dotyczqc4 komisj i bezpieczensnva. ktiira zbiera siq
przl Cieneralnc.i Df rekcji wraz z przedstau'icielami Komendy Woiervodzkiej. Oceniaiq.
baclaj4. r.rskaznj4. czy to jest konieczne, czy nie. Wniosek zostal zloZonl rv ubiegll,m roku.
Ilurnrislrz Piszczek w rozmowie z Pani4 Sajor prosil o interu,encjg nie t1'lko \\' sprawre
chodniktr r"r Jasionie ale r6wnie2 o zanontowanie lustra przy u'1'je2dzie z drogi porviatouej
na drogg krajowq i przebr"rdowy zatoczki autobuson'ej. Zaloczkt zostala ju2 poprawiona.
a {e d* ie spra\\,y pollowllie zostan4 przekazane do GDDKiA.

Il'itL,pr:avoclnic:t1t)' Ro(t, Pqwel Olszak pott, ietl:i,:tl, :e nq Kotlti.\ii Bud.etu uilalonc :ostalo :e v d:itlc
.. t) i\t iutd :t)stdje ie.] '},kor:\ 'stunq l. 'u,ota okolo D1[l ionq :lo\'ch(... ).
llulmistlz N4arcin Piszczek odpor.viedzial, 2e w dr:2ej mierze u4tplirlo(ci rozrviala Pani
Skalbnik. kt6ra plzedstawila informacje dotyczqce wysoko6ci zaplanon,anych przychodou.
Nau'ct nrilion zl oszczqdnoSci to nie .iest dodatkowa kwota" lecz. gd1'b1' I{ada pocljq}a
luchs:rlg rv sprarvie kredytu. zmniejszylaby wysoko:i6 zaciqgnigt;''ch zobori'illzafi. Co ckr
okien Burmistrz porviedzial. Ze il'idai zlniang podej(cia. bo w tym r-oku prace u'szkolaclr
byl1. prorvadzone nie tylko rv ramach budzetu oSr.viaty. ale i budZetu inu,estl,cv jrrego.
llurrristrz przl chyla siq do wniosk6w dotycz4cych remontorvania placrir.i'ek oSu iatorvvch. bo
przvcztnia siq to do zmniejszenia koszl6w funkcjonowania tych placrirvek. 

'fakie 
prace

kompleksorvo zostaly wykonane rv dw6ch szkolach iBurmislrz nra nadzie.jq. Ze niccllugo
rozpocznq siq rv Gimnazjum nr 1. ZloZone wnioski, dotycz4cc szkol r.u' 3 i 4 bqd4
rozpatrywane. Jest kw'estia tego, czy to ten, czy przyszly budZet.

ll'icepr:erotltlic:.lcv Ru$' Patrel Olszok poinJbrnnvul, :e tra Kontisji Bud:cttr .jcthtu : ptti rulntth
.rnioskovulu, dluc:ego BurDtistr. nie.atrudniq kierownika ZPOZ(...).

Bumristlz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e lv najbliZszynr czasic z.rjurir- siq tq sprarrr. .lest
ku,estia zamknigcia dyskus.ji, ogloszenia konkursu i rozrviqzania tego ploblcnu.
W najbliZszych dniach radni bgdq poinformowani, jaka bqdzie decl'zja.

Ll'iceltr:ctroclnic:t1c1' Rad1, Puuel Ols:ok poprosil o trrdcenie u\rdtli nu \lronl 17 nuterittlit
jcst dec.1:lu ll:ojevodl, Stt'iglolcl zyskiego. U gtirl,' st1dvie piec:eciel...).

l3urmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e na pieczEciach rvidnic'jc 2006 rok.
podjgte dzialania u' celu wl,eliminorvania takich sytuacii. Wla6cirv4 picczgcirp
Miejski l'Jqdrzcjou'ie" i tylko takie pieczEcie w tej chwili respektorvane.

Zostal l ' . ju2

. jcst . . [ . l lzad

Rn|n'' ' lduntC.ttjt l t 'pl lviecl: iul,:esk|clr}cll interpe|u
v ..lqtlrcjLtv ie par stalo sparrrotenl Sla4a Senitamo-Epidcnliologiic.tlu( ... ).
Ruclnt )lunt (':ujor poinfomtovql, :e clostql pisno z SKO, kt6re :u lot e.st iortottrlct dacy:jq Buntistr:u
rL slrrar|lc, kttiru kilkukrctnie byla poru.szuna, lerentht vok6l r:ec:ki Jo.tionktr(...).

lladny Czajor poprosil o odpowied2 na piSmie.
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Rttclnu I:tsLrla Kntk przlponnidlo, ,e Burmistr. skladal u,niosek cb Bunku Gospotlttsltrtt Kttirttregtt

o ttsyrrcie pr:cclsiqrr:i(ci.t \1' ceht utrror:enict lokalisociulrych( . )

Burnristrz Marcin Piszczek wyjaSnil, ze zlo2ona byla wstqpna deklaracja ze stronl' (imtnl

Jgdrzejoii slarania siE o Srodki na dofinansowanie w ramach Srodk6rv bqdqcl'ch n dlspozrt.ii
Ranku (iospodarstwa Krajowego. na adaptaciQ pomieszczef na lokale socialnc.
Dotlnanso$anie rtVnosi do 30 %. Dokumenty zostaly opracowane i zlozone na br.rdl'nek
szkoll $ Cho|zeu'ic. W tej chu'ili przekazyu'ana jest szkola r.v Zagaju i bqdzie taka silllla
procedura.

llLttlnu L rs:trlu Kruk poinfi.trntowald, :e Kotltisjd Gosptlatki Kt'nunulnej i Por:qtlktt l'uhlic:ttcgtt

l 'ni t l tkrntt |u'obt 'picnit1t| :e,krt iregtninau:yskala:espr:edo:1' loko]iuie's:kt l ln.t ' t . l tbyh'nattt l t t7l tc ' jqbl l t / l l lku
nu loLult,  sot iLt l t tel . .  ) .

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial. 2e radni na posiedzeniach konrisji zglaszali
propozl,cje zakupu kontener6w. RzeczywiScie porvinno to byi wyodrqbnione zadauie..lcst

zaplanou'anv doch6d w budzecie z tytulu sprzedazy nieruchomoSci na okolo ,{40 000 i icst tLt

nierv-vkonanie. dlatego to nie s4 jakieS dodatkowe Srodki, Iccz ri'cliodz4 u' pulq

zaplanouanych dochod6w. Z tych pieniqdzy przeciez s4 pokrl'rvane u'y-datki - :'os'nie2
r nu'est)'c),ine. Byly dyskusje nad moZliwymi wplywami z tytultl sprzedaz)' tlch dri'ticll

iokali. r'r-ie bylo takiego zainteresowania przy pl'zctargu, jak na ctapie ogloszenio$ 1'nr.
Ilurmistrz spodziewal sir; rvigkszych srodk6w z tego tytulu. Trzeba p1migtai. 2c rv rvielu

*l,padkach s4 to lokalc mocno zdewastowane, po eksnrisjacl.r, gclzie rodzinl' r.ric- clbal,v o te

lokalc maj4c u' perspektywie przymusowe opuszczenie lokalu. 
'l 'ak 

samo jest w prz)'padku

lokalu plzl' ul. Okrzei 32.

Iltttlnt (irs:ultr Kn& p)1.t, czl budynek przl' ul. Przypkoh.skiego 38 :ctslul iu: lr:ckd:tn| tr utlntinL.str,t.ll

Zt  'K t  . . .  )
lJurrrislr.z Marcin Piszczek odporviedzial, 2e dokumenly przcz uldzial zosrall .iuz
przekazauc.
Naczelnik Wojciecli Abramowicz dodal, Ze dokumentacja br-rdynku zostala juZ opraco\\arla
i przehazana do San.rodzielnego Stanowiska do Spraw Lokalou'ych. rv uastqpttcj kolejnrrsei
p6 jdzie do ZUK. Umou'a z mieszkaj4cymi tam lokatorami zostata.iuZ zil\rarta.

Rutlnrt I.,rstrlu Kruk poinJbrntov,ola, ie no posiedzeniu v clniu 29 vr:einio Kontisju Gospodurki Konrutulrtei

i PorLltlkt Puhlic:nego:vrricilu siq tt podjqcie d:iqldh, .tbv PKI' Poprtttil.y pr:eiu:dr koleittttel...)

Rotlrut L'rt:ulu Kruk powietlziala, ae nd terenie nioslat sporo.iest lercniv kolcjotrtclt i tt ic st1 ttte ai.] i. l Iot1t!

n.1t. ul Reja. kriru vvgltldu jak poltta droga(...).

Ilurmistrz Marcin Piszczck odpowiedzial. le w sprar'vie przejazd6u zostalo pistlro

skicruutrnc do PKP. .leZeli chodzi o drogi, to tocz)' sig sprarva o przejqcic grunt6* Ira

kt6rych sq drogi. z kt6rych korzystaj4 mieszkaficy. JeZeli chodzi o k$es1iq okreSlcnia
porvierzchni. gmina ju2 jest zorientowana. Bloko\\'ala sprarvE krvestia lv1'dziclenia pasa

dr.ogorvego pod drogq na KsiqZe-Skroniowie. Jest kwestia okrcSlenia *1'sokoici ku'ot..iakie

b1' rvchodzil.v u' grq za zajEcie tych nieruclromo6ci. PK[' jednoznacznie oclpor.viedzialo. 2c nie
przejmienry tego nieodplatnie. 54 mo2liwoSci ustarvoq'e, ale w t)m u'ypadku nie spclnianll
gkre(lonych krlteri6w. Burmistrz obiecal. Ze bgdzie na bieZqco infbmrowal \\' tei sprartic.

Prace tlrvaj4.

Rctthttt Llrsttlu Knrk p\,lu, c:y gminu olr:ylal.tiu: pieniqd:e :a sprzedune ukL'ic Eurouboitli

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e zostaly zaplacone trz)'ra1). nie bllo kolc.inlch
platnoici. W akcie notarialnym zostala zawafia klauzula o dobrou'olnym podclanitr sip

cgzekucji z tytulu nieuiszczania nale2noSci z tytulu przejqtych udzial6u' przez Euroubojnirt.
\\'ch*'ili obccnej zostalo \rystawione rvezrvanie do zaplaty ina podstar'r'ic art. 777 KC
gmina w.vstqri z rmioskiem o dobrou'oln4 egzekucjq.
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l lodnu [.r ' : tr la Kruk p] ' ta. czy chotlnik na ul.  Sudowej bqd-, ie budottanr po oblt l t |u \ l rnnaclt.  . \ '4 rLI: i t  fL\1
hlLlo\\ dtn' lo tej stt onia. gd:ie b|,l ju: choclnik, u po Llrugiej strcttie tlicl' clndniku nic ntu tt ttgt)le

Bururistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze po lewej slronie chodnik tcz bQdzie. .lesl tanl
prrrhlc l r  z , rgroJzcniem przr pierwszej posesj i .

Ilaclnr I'iru e i l:ar1'r.ra poprosil o odpowiedzi na piSr.t.ric oraz o uslnq odpou'ied2 \\r spra\\'lc
firnduszl na Dom Kultr-rry i na ul. Reymonta.
llulniistlz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze zostaly przedsta\\'ione listy dotycz4ce dzialanra
3.2. Cirnina Jqdrzej6*'jest na liScie rezerwo\\'ej; ma 63 punkty. a od 65 byly podpisl'u'ane
prcumowv o dollnansowanie. Ocena rvniosk6w odbywala siq na drv6ch etapacll: ocena
firrnralna i nrerytoryczna. ByliSrny informorvani. 2e u'szystko jest ri' jak najlepszlrl
porz4dku. .le st jeszcze decyzja zarzqdu to jest maksymalnie 30 punkt6u'. Burmistrz nic r'r ic.
jaka .jcst ocena w przypadku ul. Reymonta. W przypadku Domu Kulturl bl'lo '1c) punkt6u
plzl occnie merl'torycznej. 5 listopada rusza kolejny nab6r na dzialanie 3.2. W tym naborze
nie trzeba bgdzie ponawiai projektu zloZonego na ul. Przemyslor'r'4 i l{evmtlnta. tylko bqd4
one odir.vicZone. Wczoraj zostal zlo2ony u'niosek rv sprarvie re*'italizacji teren6rv tok6l
zaleu u. dzialanie 6. l .
Burr.r.ristrz Marcin Piszczek, odnoinie ,.schetyn6wek" dodal, 2e pral dopotlobnie zostallrc
zlo2one zgloszenie na Przemyslowq i Reyt.t.ronta i zostanq zgloszone do sclietl'notvek. Jest
tutaj .lednak inna skala dofinansowania i warloSt plojektr-r. Maksl'malne do llnartsorvanie
moZc uynieSi 3 rll zlotych i moZe stanowii maksymalnie 60 % inivcstlcji. W przl'padku
t1'ch ulic zgloszonl'cl'r do RPO jest to 60 7o waftoSci projektu.

Rtttlnt l hert Kruk:apytul. kiedt v're.t.cte ruszy ogrzeu'unie S:koly Podsntnrttci nr 2 t dluc:cgo lttotc
ro:poc:qly siq dopiero ve lrzeiniu i twaj.l lak dlugo? (...).

Ilurniislrz Marcin Piszczek odpowiedzial. ze termin realizac.ii b1l l0 pa2clzternika.
I{ozpoczQtc prace r.r.rialy byi latem. Latem. to chyba jest dobry okres. Gmina nie ma na to
rvpl1,u,u. Z inlbrmac.ji Dalkii wynika, 2e r.vykonawca, kt6ry mial tefmin realizacii 10
pa2dziernika clopiero w tej chwili schodzi z placu budotry. Jcst .iuZ wodit pr.rszczona.

l cmperatura w salach byla monitorowana na bieZ4co. Rozpolz4dzenie m6u'i .iasno: l8'. l'aln

.ies1 20 - 21: chlodniei na korytarzu. Dwa i p6l roku temu byly pro*'adzone wYcen.v kosztorv
po podlqczeniu SP nr 2 do zewnEtrznej sieci cieplnej i kosz b.vl1' por6rvnl'r.r'alne. NaleZl'
pan.riqtac. le zanint szkola zostala podpiQla do sieci ze\\tQtrznej zostala przeprouadzona
termor.nodcrn izacja. W zwiilzku z tym rvarloSi energii pobranL'l z 260 spada do 130
zgodnie z auclytem energetycznym. W umowic na dostawE nie zostala okt'eilona Iroc
zamos iona. Dopicro po piem'szym roku rnaj4c infbrmacje z sezonLl grzervczcgo bgclzic
prec) zo\\iana moc zam6wiona.

llutltl Robert Kruk pr:vponnictl, :e v dniu 27 .|,t':e!nia 20a7 Rqdu vtt u:ila zgoclq t1u r'.\'al:ict:u\t iet|ie tct ctttt

o poviar:thni ponud 2.5 ha dlu./irny Dragon Boiler z llttdzislqwict(...).

Bulristrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e w ubieglyni miesi4cu zostala zantkrtiEta spra\\'a
treSci trnrcnvy dzierZawy. Trwalo to dlugo, ale z przyczyn nie leZ4cych po nasze'i stronte.
Unrorva.jest poclstau'4 do uzyskania kredytu przez fitng w zlvi4zku z czynl jest ocenirttrt
przez pra\\'nik6w. przez banki itd. WlaSciciele firmy chc4 aby w przyszlym t.vgoclniu zoslala
podpisana ur.norva dzierZawy. Zoslaje kn'estia skompleto\\'ania doktu.ncntacji i zlo2euiu
lrniosku o poz\\'olenie na budowE.

Rurlnt l lobert Knrk pr:tponniul, .e nld ntodemi:lcio clrogi povittktrei Jgdtei6rt Sobk)tt(...).

lJurmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze tam nie ma kanalizac.ii z t1'm. 2e nic ma
projektu r.ra ul. Rakorvskq. Burrnistrz w4tpi aby w tej chwili udalo siq do.jSc do porozurnrenril
z zarzqdcon drogi i umieScii instalacje w drodzc.

t.+



l | 4 | | ] l \ | J | . : | , ] ] ] \ ' \1 , I \ |P iec 'p t lw ied :n | ' : codo in t iun l i cs iqc 'ysk ludutqs tnn t1 i t t te rpe l t tc ' jq t l s1 l r t l t l t ' ; k t : \ ' : l l l l l l l l l . l
I ' l  Koscius:ki ul. Kielecka, L Piic:on'skd(...).

Burmistrz Marcin Piszczek
Z inlbrmacji Burmistrza w1'nika, 2e do 10 listopada bqdzie to wykonane.

Rrrrl ir .\r,rrrrrl,rrr l lut.ts pr:1,ponnial, :e nd sesii t '  dniu 3 /ipca 2008 roku skludal intcrpclttcj l t loit:ttct{
Zt'tpdu I ' lutr 'tt ck t)ltt iutor, '),ch w Skroniou,ie(...).

llulmistlz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e r:dzieli odpowiedzi na piSmie.

llLttint,Jtninu S:reniavu przyponniulu, ae pro.tila Burnislrzu, uby:ntbii kottkn's nd kiert'trnika ZI'O/( .t

lJulnistrz l\4arcin Piszczek odporvicdzial, 2e j est to ku'estia do j ak naj szl bszego rozu azctt itt.
Na posicclzeniu Rady Spolecznej podjEto decyziq o u'prorvadzeuiu reiestrac.ji pacicntirn Ira
konkrctnq godzir.rg.
Rtrdna .lanina Szrenian'a poprosila o odpowicd2 na piSnie.

RuJnu.JunuluS:reniavtapr1'pouni(t lq,:e7l ipcu2008rc.tktt :os|alapr:epnl lr t l t l l l t l t t
Okr:ei 3). Do chvili obecnej len lokol nie.jest zanies:kal.v. Gnina lr:vnu nties:kunit, u lrtLl:ic nie ntujtl gd:ic

lJurnristlz Marcin Piszczek powiedzial, 2e w przypadktl eksnlisji gmina nta oborvi4zek
zapervnii lokal socjalny. Lokal przy Glowackiego 22 zoslal przedslau'ion)' komornikorri
i Spoldzielni Mieszkaniorvej, jako propozycia do wysiedlenia rodziny z. wyrokiem. Na to. ze
cksmisla tlrvala tak dlugo, gmina wplywu nie ma. W tej chil'ili .iuZ jest po cksmisji i rodztua

icst tanr zak\\,atero\vana. Sprawa lokalu przy Okrzei 32 znalazla sig u' porzqdku dzisielszt'i
sesji. Tru'alo to tyle. ponielvaZ zastanawiali(my sig, cz-v lokal przeznaczyc do sprzedaZl'. czl'
dla loliatora.

lluln.t Zl:is/trtt .ltluntc:y'k tt'

|  )  :  dn1 ant o\t  at1 ic .r :dDt bLt(. . .  ) .

llLrrmistrz Marcin Piszczek

intienit lokolor6w bud.lnku po ht,lvn ur:qcl:ic gntin.t w Rukortic prosi

obiecal, ze rozezna spra\\,g.

Rttt lnl  Zcl: islqt AtlanLt) 'k pftd, c:) 'zostunie zrctbion) . l luc:t1ia ot lcinek thtgi Podlus:L:t Ga)tLt(. . .) .

Burntistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie tego zadania rv bud2ecie i nie r.r.toZc tcgo robic.
Radni nic uchrvalili w budzecie. Bgdzic moZe w przyszlyrn roku.

Rldny/t l : t 's|ult '1duuclkp1,111'czy.os|u|. |o:onfy,niosekopieniqt l :ettaLIrgi7nc'kt ir . : ' thjcst
t  \ t l  \ t  /dldln\ 'r t  sldnrc(.. .) .

Burrnistlz Nlarcin Piszczek odpowiedzial, co roku gn'Iina korzysta. S4 zloZor.rc prolekty na
przl'szly rok na duZo wiqksze kwoty. Co roku kwota 20 30 tysiqcy trallala do budZetu
gnrinl . Nie rvynika to ze zloZenia wniosku, tylko sq pcrvr.re okre(lone sytuacje.

Rt nt n:islutr .'1dauc1'k p)ld, czl' bqdzie bttdov'ony *'oclociqg Rak6w Ktllc1:114(... ).

Burnristrz Marcin Piszczck odpowiedzial. ze sprawQ pozwolenia na budo"r'q sprar.vclzi.

R l l n / , | : t ' | . t , t ' | ' / , t t l t ' ' : l A p l ' I c t ' | : . | ' B I l r m l s I r : p o d c j n u j , 1 , ' t | * ' 1 : i 1 ' l I r | : ' 4 i L ' \ i L ] t i 1 l

Dt i ( j . \ re i . t in \ tet tot |qniu barc l :o dulych pieniqd: l ,upevni l  s iq,  :e.oslut l ic  ot tu t lo l tus:c:ot tLt  lo t t : t tk t t  r r  int

llururistrz Marcin Piszczek odpowicdzial. ze byla dluga dy'skr-rsia i rvszlslko porvicclzial na
konrisji, W.vdane pieniqdze sE nizsze ni2 roczny czynsz, gdybySmy zaplacili dzierZa\\iqc tQ
dzialkg. RozmawialiSmy z rolnikami i jednoznacznie siq w1'powicdzieli. ze bqd4 handlorrrre
ri 11nr mic'jscu. bo tam jest pusta dzialka. Byly s1'tuacje, ze przet miesi4c Straz Mieiska
je2dzila. Lrspoka.jalo siq. a po miesiEcu wracala sprawa hatidlu tv t1't.n ntiejsctt, bo nie nla
oplat. bo posfednik dyktowal zasady l.randlu. ZaczynaliSmy handel o godzinie 6 rv Srodg:
u,tej  chrvi l i  to jest  poniedzialek godzina 21. Gnrina za ten grur l t  p laci  100 zlot lch
micsigcznie.
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l]urmistrz Marek Wolski dodal, Ze gdyby E-7 miala drugi pxs. to \\ t) nl rllie.iscLl na tc'i
dzialcc nie bqdzie przebiega6.
Burnristrz Piszczek zwr6cil uwagE.2e wszystko tam ma charakter tymczasow\'. W kaTdc'i
chu'ili rnoZna to zdemontowai i przenieSi.

l | u t 1 t t t . l u l , , n : . 1 . t ' : t l f l l t ' ' s k i p r ' t t t ' ( 1o j t 1k i c i k .1 |ago | . i i u | i c l ko le j t l t l i t ' i
t r l  l ' i lsulskiegt.

Ilurmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2c ta ulica nale2y do I grupl' od(nie2ania.

Rttlnu f,luriu llat ttfiska pr1'pontnialu, ze vielokrotnie biu poru.;'una sprutru nutricr:chtti ul JLtttLt Parlt ll

i :Ltp.\'!ulu. t:t jest nto:liv'oit, ab1' w noi111,"-r,rl c..tsie lq nu\ticr.chniu :t)\t'!ld t)dtlott iotlLt

[]urmistrz Marcin Piszczek odpou,iedzia], ze Burmislrz Wolski pod"lql rozrllo\\') z dlrckcjq
T.ar zqd.r' I)rti g Kra j orvych.
llurmistrz Wolski dodal. ze iest podpisana Lut.lo\\'a na kontynuacjq r.rl. Glorvackiego z l0
procentowyr'n udzialem gminy, a Jana Pawla II wykonalq u'e wlasnym zakresie.

Iltttltto lluttr []tu tritsku ponatict prtihq o polo:enie chodniku nu pozostalyn otlttuku ul. ll Lrstr.tpuLld rt,l ul

I' tu' kottc j tlo tr i u clu kttt.

llurmistrz N{arcin Piszczek odpowiedzial. ze z.iego inlorrnacii u'1'nika. 2e jeZeli sig jeszczc

nie'r 'obi-  to bqclz ic robione.

RutinLt I lant l ]uruhsko yniet l : iul4 :e piqknieje purk 700 Lecio i : tqntulu. ut d: iejt  siq: lorec.kuDti :  tcgt)

Kierorvr.rik ZIJK Andrzej W6jcik odpowiedzial, ze do zakladr-r zostall przl u'ieziorle trz\
stl'lort'e larvki. dwie stare Zeliwne, kt6re siE nie dadzq naprawii i dwie lau'ki bcz oparcia.
Burmistlz Marcin Piszczek dodal, 2e czQSi lawek jest do rozdysponou'atiia.

I?udny (jr:egor: Ku!nier: p) lu, kietly bqd:ie budot un.t' trodoc i1111 * nticjscovttici Ksitpe Skrottiitr'

[]urmistrz Marcin I'iszczek odpowiedzial, ze nie ma na to projcktll. Bllo to plauos'ane do
Funduszu Spo.jno(ci, ale gminy podjgly decyzjE o rezygnac.ii z inwestycji *'odoci4gor.r.vch.
zeb) obniz]'i wartos6 projektu. Zostanie zorganizowane spotkanie z radli)'nti q'sprlrric

oczl szczalni i q,ocloci4g6w.

l lulny ( ir :e:4or: Kuinier:,  v zt| i t6ku. t ln,:e sb's.r: ,  ze sq dodLttkowe pienit l t l :c, pro;t o t ts{utt ictt ie trrt t |

pt --\'.\ t Lnko\re j I niejscottoici Skroni6v'i 5 lanpv Bryniq Suchej kolo nlvtttt

Ilurnristrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze koszt tych 5 lamp byl oszacowatty na l4 000 zl.
W t1'm lokLr Srodki r.v budzecic na oriwietlenie zostaly u'yczerpane.

Rttt lnl . 'Jqn'1t lunusptl t t ' ieclzio1'.eodnonentupo|| 's|onidniepubliC:ncjs:koh.pods|ut l . t l

lattt stollur:ts:a ie i Lb're kcjd :vrac.i q s iq o pctm ttc v' dtlin.lnso\1'4n iu nd t)kl1Lt( )

Burniistrz Marcin Piszczek pou'iedzial. 2e rozumie. iz rv dalszl"m ciryltr.iest to proSba

r '  r  l l  r r ; r rrsorr  ln ic r ' r ;nr ianl  okien.

Rutlny Pot'cl Blus:kieu,icz pr:,-ponnial, ,e v osldlniej aucll,cji rutliovej, .jelcn : rcrdittsluchac:\' Lrtlul

ButDti.\tt--o\tip.r 'tat1ie,i legtninaTtsiddoktedltuinucotenkrc(l\ ' lb)'/ pr-e-11d.-ot1rl )

llurmistrz Marcin Piszczek odpolviedzi udzieli piset.t.rnie.

l{adn1, Robert Kruk poinfbrmowal, 2e rv ogloszeniach prasowycli jest oterta spl'zedaz)'
70-arorvej dzialki w rejo nie obwodnicy i zaproponorval. abl zastanorvic siE nad
c.,r'entualnym kupnem te.i dzialki z mySl4o targowicy zwierzEcej.
Naczelnik Wojciech Abrar.norvicz odpon'iedzial, 2e jest w stalym liontakcic z u'la(cicielent
nieruchomoSci, kt6ra moglaby byt przeznaczona na potrzeby obecnei targorvicl' zuierzqcei:
czeka na decy',jE Generalnej Dyrekcji.
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Rulny l lurck Z_y:gan l tow'ied:ial.  ze cltod:i  , lu o pas:ieDti prt,szkole nr 1. Zabiegu t)to. Lth\ ' \ t  t \ ' t ) t  t t l t . l \ r t l

robit  cl l )dnikl. . .) .

Ilurmistrz Marek Piszczek odpowiedzial, 2e t4 spraw4 ju2 sig zaimow'al i obiecal. Ze ponorr i
u' tci snras,ie clzialania.

Ad .  29 .
Radna Janina Szreniawa zapytala, kto reprezentr{e gminq w sp6lce koleiki u4skotororiej.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e gn,ina jest udzialorvcem reprezento\\'anyn')

pr-zez Bun.r.ristrza u' spotkaniach udzialowc6w.
[{aclna .lanina Szrcniawa powiedziala, 2e gmina w r-rbieglyrn roku miala dac ostatni4 ratq.

a teraz zui)\\ bl lo to u, bud2ecie. Radna obawia sig, Zeby Bumristrz picru'szl nic dal picniqdzl
nll most.

llurnristrz Marek Wolski odporviedzial, 2e z tytrt rvyst4pi do I{ady. Problcrn
dollnansou,ania mostu maj4 wszyscy w6jtowie. burmistrzou'ie i udzialorvcl . Zostala podjq'ta
przcz udzialolvcou uchll'ala. 2e wyst4pi4 z wnioskiem i bEdq benelic-ientami remontu nrostu. Nie
ma.jednak zgodnoSci wszystkich udzialowcow i prawdopodobnie nic z tego tiie bgdzie.

Radna.lanina Szreniau'a prosi o zrobienie koperty dla os6b niepelnosprarur.rvch r,, r'e.joni.-
tar[o\vlc].

lllrrmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e na ulicy Glowackiego ma bf i zliku,iclo* ar.r1
post6.j. MoZe z tylu targowicy. Bunnistrz obiecal. 2c siq zorientuje.

lladnl' Przemyslaw Piec powiedzial, 2e mieszkaricy ul. Slonecznej zu'r6cili siq rv sprrri ic
ps6r,v. kot6rv i (nrieci. kt6re kto3 nagminnie wyrzuca rv dni targorve. Plosi o inlenvencjq rv Lej
splau ie.

Burmistrz Marek Wolski poprosil, aby radny Piec pou'iedzial. kiedy' spolka kogo(
takiego.

Ad .30 .

Przsr oclnicz4cy Rady Andrzc j Hatny o godzinie 1 5"" zamknql obradl XXXI sesji Rad)
Vie' jskic'1 u .lqdrzejorvie.
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